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آخر 8

مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران: در حال مذاکره 

برای واردات مستقیم گاز از ترکمنستان هستیم
مدیرعامــل شــرکت ملــی گاز ایــران گفــت: در شــرایط فعلــی بــه 
ــون  ــتیم و اکن ــتان هس ــتقیم گاز از ترکمنس ــال واردات مس دنب
ســوآپ در حــال انجــام اســت. مجید چگنــی در خصــوص واردات 
مســتقیم گاز از ترکمنســتان، اظهــار کــرد: ایــن مســاله در برنامــه 

مــا وجــود دارد و در حــال مذاکــره هســتیم.  8 2

8

برخی دستگاه ها در برابر اجرای قانون تسهیل 
مجوزها مقاومت می کنند

ــی  ــگاه ایالت ــی دانش ــت جهان ــکده سیاس ــس دانش  رئی
ــی علیــه غــرب  لومونوســف مســکو گفــت: ائتلافــی جهان
بــا هــدف ایجــاد نظــم نویــن سیاســی در جهــان در حــال 

ــن  ..... ــه در ای ــری اســت ک شــکل گی

 »سعد الله زارعی« کارشناس مسایل منطقه، 
با رد این شبهه  که »طرف های هر درگیری 
عربستان  و  ایران  از  نیابت  به  منطقه،  در 
این  گفت:  شده اند«،  یکدیگر  با  نزاع  وارد 
موضوع واقعیت ندارد و هر کدام از چالش ها 
را  خود  خاص  منطق  منطقه،  در  تنش ها  و 

داشته است.
ایرنا، سعدالله زارعی  در نشست  به گزارش 
در  که  عربستان«  و  ایران  »روابط  رسانه ای 
موسسه »مطالعات راهبردی اندیشه ساز نور« 
برگزار شد، ابعاد مختلف این رخداد مهم را 

مورد بررسی و واکاوی قرار داد.
و  ایران  ژئوپلیتیک  و  راهبردی  مزیت های 

عربستان
این کارشناس مسائل غرب آسیا، ظرفیت ها 
عربستان  و  ایران  راهبردی  موقعیت  و 
ازسرگیری  برای  آنها  تلاش  بر  دلیلی  را 
از  ایران  داشت:  اظهار  و  دانست  مناسبات 
انقلابی،  انرژی،  ژئوپلیتیک،  موقعیت  لحاظ 
به فردی  مذهبی و قومیتی جایگاه منحصر 
دیگر  سوی  از  و  دارد  منطقه  سطح  در 
عربستان سعودی با مرکزیت دینی و وجود 
در  ویژه ای  و جایگاه  موقعیت  مدینه  و  مکه 
میان کشورهای مسلمان و عربی کسب کرده  
است. این کشور از لحاظ ژئوپلیتیک و انرژی 

نیز موقعیت ویژه و راهبردی دارد.
چنین  با  عربستان  و  ایران  زارعی،  نگاه  از 
سطحی از توانمندی می توانند با از سرگیری 
تحولات  و  تغییرات  خود،  روابط  ترمیم  و 

چشمگیری را در سطح منطقه رقم بزنند.
رئیس موسسه مطالعات راهبردی اندیشه ساز 
از  برابر  در  جدی  مانع  یک  را  آمریکا  نور، 
سرگیری روابط دو کشور و عامل ایجاد تنش 
سال های  در  آمریکایی ها  گفت:  و  دانست 
اخیر تلاش کرده اند تا از ریاض یک بازیگری 
متعارض بسازند به گونه ای که در تنش های 
منطقه ای از قبیل لبنان، سوریه، عراق، یمن، 
کشورهای  حتی  و  افغانستان  پاکستان، 
مسلمان شمال آفریقا، همواره ریاض در یک 
طرف درگیری قرار داشته است و در جایگاه 

یک بازیگر مدعی، ایفای نقش کرده  است.
تنش های منطقه ای، هر کدام منطق خاص 

خود را دارند
»طرف های  که  شبهه   این  رد  با  زارعی 
نیابت  به  درگیر در هر درگیری در منطقه، 
نزاع  وارد  یکدیگر  با  عربستان  و  ایران  از 
واقعیت  موضوع  این  کرد:  تصریح  شده اند«، 

با  عراق  و  افغانستان  نظامی  اشغال  ندارد. 
جنگ  نگرفت.  صورت  عربستان  همکاری 
و  فلسطین  مردم  علیه  صهیونیستی  رژیم 
غیره نیز مورد تایید آل سعود نیست؛ نبردی 
که در آن ایران کنار مردم مظلوم فلسطین 

ایستاده است.
لبنان  مساله  و  سوریه  بحران  با  ارتباط  در 
نیز این کارشناس منطقه غرب آسیا، اظهار 
داشت: در این کشور بعضاً گروه های درگیر از 
سوی عربستان تامین مالی می شدند اما در 
آنجا آنها نه علیه ایران بلکه علیه یک دولت 
رسمی می جنگیدند. متقابلًا نبرد تروریست ها 
نیز به منزله مقابله با عربستان نبود. لبنان به 
نیابت از ایران با اسرائیل نمی جنگد بلکه از 
منافع و امنیت خود دفاع می کند؛ موضوعی 
که در سوریه نیز صادق بود. گروه های حاضر 
در سوریه نیز نه برای ایران بلکه برای کمک 
به ملت سوریه آنجا حضور داشتند. بنابراین 
کدام  هر  منطقه،  در  تنش ها  و  چالش ها 
که  اکنون  هم  دارد.  را  خود  خاص  منطق 
ایران و عربستان در صدد ازسرگیری روابط 
برآمده اند، جنگ یمن در هاله ای از ابهام قرار 
دارد و ریاض باوجود هشت سال جنگ علیه 
مردم این کشور، حاضر به پذیرش نقش خود 
در شکل گیری آن نیست. آل سعود از ایجاد 
صندوقی برای جمع آوری اعانه به مردم یمن 
مردم  مطالبه  که  حالی  در  می کند  صحبت 

این کشور »غرامت« است نه »اعانه«.
به  نه  یمن  بحران  حل  کرد:  اضافه  زارعی 
اراده ایران بلکه به اراده عربستان به عنوان 

آغازکننده و یک طرف جنگ بستگی دارد. 
این  خود  بین  باید  ریاض  و  صنعا  بنابراین 
این  راه حل  کنند.  وفصل  حل  را  اختلاف 
مسیر  از  یمن  درباره  مذاکرات  که  نیست 
اصلی خود خارج شده و رنگ و بوی تهران- 
ریاض یا صنعا- عدن به خود بگیرد. طرفی 
پایان  فرمول  باید  انداخته،  را  را  جنگ  که 

جنگ را نیز بدهد.
ازسرگیری  برای  سعود  آل  گرایش  دلایل 

روابط با ایران
از  بخشی  در  منطقه  مسائل  کارشناس  این 
و  منطقه ای  روندهای  به  خود  صحبت های 
به  تداوم آن  اشاره کرد که  اخیر  بین المللی 

منافع عربستان آسیب می زند .
و  ایران  توافق  گفت:  خصوص  این  در  وی 
جنوب  شمال-  کریدور  زمینه  در  روسیه 
بستر را برای کاهش تاثیر تحریم ها بر تهران 
در  مسکو  برتر  دست  کرد.  خواهد  هموار 
بحران اوکراین، عضویت ایران در شانگهای، 
توافق راهبردی تهران- پکن، شکست راهبرد 
رژیم صهیونیستی در داخل و عرصه خارجی 
و  نگرش  تغییر  مولفه های  دیگر  از  غیره  و 

رویکرد سران سعودی بود.
داد:  ادامه  منطقه  مسائل  کارشناس  این 
رخدادهای اشاره شده در کنار تحولاتی که 
خورد،  رقم  عربستان  علیه  عرب  جهان  در 
بستر را برای تنش بین آنها هموار کرد. در 
ساله  هشت  جنگ  در  ریاض  ناکامی  کنار 
علیه یمن، آل سعود را به این نتیجه رساند 
مسیر  تداوم  و  کرده است  تغییر  شرایط  که 

گذشته چیزی جز خسران و ضرر نیست از 
با  روابط  ترمیم  و  پکن  مذاکرات  به  رو  این 

تهران روی خوش نشان داد.
زارعی ادامه داد: خوشبختانه این گفت وگوها 
استمرار گفت  اما  از پکن شروع شد  اگرچه 
رو  این  از  نیست.  وابسته  پکن  به  وگوها 
با  ایران و عربستان  و دیپلمات های  مقامات 
دیدارها و گفت وگوهای مکرر خود، در صدد 
ترسیم چارچوبی برای حل اختلافات گذشته 
برآمده اند؛  جدید  توافقات  به  دستیابی  و 
فضای مطلوب  نویدبخش یک  که  موضوعی 

برای منطقه غرب آسیا است.
فضای  در  منطقه  معادلات  چشم انداز 

پساانتخابات ۲۰۲۴ آمریکا
در  حتی  را  عربستان  و  ایران  روابط  زارعی 
انتخابات  در  ترامپ  دونالد  پیروزی  صورت 
و  ارزیابی  باثبات   ۲۰۲۴ جمهوری  ریاست 
بینی  پیش  باوجود  سلمان  بن  کرد:  تاکید 
به  آتی  انتخابات  در  ترامپ  شدن  برنده 
کرده است.  اقدام  تهران  با  روابط  ازسرگیری 
سران کشورهای عربی به از جمله عربستان 
این نتیجه رسیده اند که هزینه امنیت آنها را 

ترامپ و آمریکا متقبل نمی شود.
راهبردی  مطالعات  موسسه  رئیس  نگاه  از 
دولت  تداوم  در صورت  چه  نور،  اندیشه ساز 
پیروزی  صورت  در  چه  و  کنونی  دموکرات 
به  ترامپ  مجدد  ورود  و  جمهوری خواهان 
معادلات  در  چشمگیری  تغییر  سفید،  کاخ 

منطقه ای ایجاد نخواهدشد.

درگیری های خاورمیانه هیچ گاه به نیابت از ایران و 
عربستان نبوده اند

رئیس  پارلمانی  معاون   
غربی ها  اگر  گفت:  جمهور 
داعش  مانند  گروههایی  و 
خود  ضدانسانی  اقدامات  با 
اسلام  از  انزجار  ایجاد  بدنبال 
اربعین در  هستند، راهپیمایی 
دل ملت ها، جاذبه و اشتیاق به 

اسلام را افزایش داده است.
محمد  سید  ایرنا،  گزارش  به 
همایش  دومین  در  حسینی 
رسالت  و  معرفت  بین المللی 
و  اربعین  عنوان  »با  حسینی 
به  که  اسلامی«  نوین  تمدن 
ستاد  فرهنگی  کمیته  همت 
همکاری  با  و  اربعین  مرکزی 
دانشگاه کربلا، معاونت پژوهش 
معاونت  قم،  علمیه  حوزه 
و  دانشگاهی  جهاد  فرهنگی 
شماری از دانشگاه ها با حضور 
ایران  از  علمی  هیات  اعضای 
شهید  دانشگاه  در  عراق  و 

بهشتی برگزار شد، با اشاره به زیبایی های 
راهپیمایی اربعین بر ضرورت معرفی آن 
مردم  گفت:  و  کرد  تاکید  جهانیان  به 
هستند  انسانیت  و  اخلاق  تشنه  جهان 
زمینه  این  در  اصیل  الگوهایی  بدنبال  و 
این راستا، چنانچه کلام  می گردند و در 
ائمه اطهار به زیبایی و هنرمندی معرفی 
شود بسیاری از مردم جذب آن می شوند 
و بخشی از زیبایی معرفت اهل بیت)ع( 
کرده  پیدا  تجلی  اربعین  راهپیمایی  در 

است.
درباره  جمهور  رئیس  پارلمانی  معاون 
جمله  از  مذهبی  و  دینی  شعائر  تأثیر 
گفت:  تمدن سازی  بر  اربعین  راهپیمایی 
داعش  مانند  گروههایی  و  غربی ها  اگر 
ایجاد  بدنبال  اقدامات ضدانسانی خود  با 
انزجار از اسلام هستند، راهپیمایی اربعین 
در دل ملت ها، جاذبه و اشتیاق به اسلام را 
افزایش داده است و باید بدنبال جامعه ای 
باشیم که همه در آن از چنین روحیه ای 

برخوردار باشند.
به  توجه  اهمیت  به  اشاره  با  حسینی 
گسترش  در  اربعین  فرهنگ  ارتقای 
مکتب  شناساندن  و  اسلامی  ارزشهای 
خاطرنشان  طهارت  و  عصمت  بیت  اهل 
تفکر  برخلاف  اربعین  راهپیمایی  کرد: 
اندیشه و تفکری  مادی و سکولار غرب، 

را به دنیا عرضه می کند که گمشده امروز 
بشریت است. از مولفه های تمدن اسلامی 
ارزشهای والایی مانند صفا و صمیمیت، 
از  محبت و دوستی به یکدیگر و دوری 
خصومت و کینه ورزی است که جلوه هایی 
از این زیبایی ها را می توان در راهپیمایی 

اربعین یافت.
خبری  اربعین  پیاده روی  در  افزود:  وی 
اختلاف،  و  تنش  دشمنی،  کینه،  از 
تبعیض و تحقیر دیگران نیست و مردم از 
نژادها، اقوام، مذاهب و زبانهای گوناگون 
آن  در  و  کنار هم هستند  در  محبت  با 
تبعیض  نگاه  و  از گسست نسلی  خبری 
و  نیکی  در  همگان  و  ندارد  وجود  آمیز 
کمک رسانی به دیگران از یکدیگر سبقت 
می گیرند، این در حالی است که وضعیت 
حدی  به  غربی  کشورهای  در  فرهنگی 
مثل  کشورهایی  در  که  است  نامناسب 
انگلیس و ژاپن وزارت تنهایی برای مقابله 

با بحران اجتماعی ایجاد کرده اند.
کرد:  خاطرنشان  رئیس جمهور  معاون 
داعش با توسل به خشونت و وحشیگری 
اما  کرد  ارائه  اسلام  از  زشتی  چهره 
زیبای  با مشاهده صحنه های  دنیا  مردم 
راهپیمایی اربعین، با چهره واقعی اسلام 
می کنند  پیدا  اشتیاق  و  شده  آشنا  ناب 
هرچه بیشتر نسبت به مکتب اهل بیت 

عصمت و طهارت معرفت پیدا کنند.

راهپیمایی  در  مردم  گفت:  حسینی 
سمت  به  هماهنگ  صورت  به  اربعین 
مقصد قدسی و الهی در حرکت هستند 
ایثار،  از  جلوه هایی  مسیر  طول  در  و 
و  خالصانه  کمک های  خودگذشتگی، 
رفتار و سلوک والایی مشاهده می شود 
که هیچ سنخیتی با فرهنگ مادی غرب 
ندارد چون گرایش سکولار و مادی گرایی 

با این ارزشها در ستیز است.
معاون پارلمانی رئیس جمهور خاطرنشان 
کرد: اگر چه غربی ها از امکانات زیرساختی 
و صنعتی پیشرفته ای برخوردار هستند و 
به  دست یابی  با  صرفاً  می کنند  تصور 
برین  بهشت  می توانند  دنیوی  ذخایر 
برای انسان بسازند اما در مقابل از لحاظ 
ارزشهای فرهنگی با مشکلات عدیده ای 
بالای خودکشی  آمار  که  مواجه هستند 
نگاه صرفا  و آسیب های  تبعات  از جمله 

مادی به مسایل انسانی است.
شهید  نظر  از  اینکه  بیان  با  حسینی 
فرهنگ  و  مادی  جنبه  تمدن  مطهری 
براساس  فرهنگ  و  دارد  معنوی  جنبه 
اظهارداشت:  می شود،  ساخته  تمدن 
فرهنگ در جهت دهی امکانات تاثیرگذار 
و  معماری  آثار  به  نگاهی  لذا  است 
آن  دهنده  نشان  کشورمان  شهرسازی 
است که اعتقادات دینی مردم در سبک 
تاثیرگذار  مساجد  محوریت  با  معماری 

بوده است.
وی تاکید کرد: هنرهای مختلف از جمله 
سینما و موسیقی اگرچه خاستگاه غربی 
باورها و  با توجه به  دارند ولی هر ملتی 
جهت  آنها  به  می تواند  خود  ارزشهای 
داده و در راستای تقویت آرمانهای خود 
استفاده کند و در این راستا کسانی که 
ادعای هنر برای هنر را مطرح می کنند، 

دروغ می گویند.
آمده  روایات  در  اینکه  گفت:  حسینی 
ظهور  زمان)عج(  امام  وقتی  که  است 
می کنند خود را با امام حسین)ع( معرفی 
دنیا  باید  که  معناست  این  به  می کنند، 
امام حسین)ع( را شناخته باشد و امروز 
بهترین و گسترده  به  اربعین  راهپیمایی 
ترین شکل ممکن امام حسین)ع( را به 
باید  و  می کند  معرفی  دنیا  مردم  همه 
ابراز هنر و  از  برداری هنرمندانه  بهره  با 
ابعاد  و  دامنه  رسانه، در جهت گسترش 
واقعی  چهره  اربعین  راهپیمایی  مختلف 
و  عصمت  بیت  اهل  مکتب  و  اسلام 
طهارت تلاش و مجاهدت مضاعفی انجام 

شود.
اشاره  با  همچنین  رئیس جمهور  معاون 
به نقش سردار سلیمانی در شکل گیری 
فرمانده  این  گفت:  اربعین  راهپیمایی 
رشید نسبت به معرفی چهره واقعی اسلام 

اهتمام و تاکید جدی داشتند.

راهپیمایی اربعین جاذبه و اشتیاق به اسلام را در 
دل ملت ها افزایش داده است

محمدصالح جوکار :



سیاسی
خبر

عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس:حقابه 
ایران از هیرمند با دیپلماسی قابل حل 

است

طریق  از  گفت:  مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو   
بر  ایران هم  ایران هیرمند هستیم و  دیپلماسی به دنبال حل مساله حقابه 

اساس قوانین بین المللی از حق آبه خود درهیرمند دفاع می کند.
فداحسین مالکی در گفتگو با خبرنگار پارلمانی ایرنا در مورد حقابه ایران از 
هیرمند، بیان داشت: بعد از موضع گیری رییس جمهور در مورد حقابه ایران از 
هیرمند این مساله در سطح بالاتری از نظام پیگیری و قرار شد این موضوع در 

اولویت دستور کار سیاست خارجی ایران قرار گیرد.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس اضافه کرد: صحبت های 
از  فراتر  هیرمند  حقابه  اهمیت  که  است  واقعیت  این  مبین  جمهور  رئیس 

چارچوب دولتی است و باید در دایره حاکمیتی مطرح شود
حقابه ایران از هیرمند کاملا قانونی است

نماینده مردم زاهدان حقابه ایران از هیرمند را کاملًا قانونی دانست و بیان 
داشت: این معاهده بیش از نیم قرن بین ایران و افغانستان به امضا رسیده است 

و طرفین باید به تعهدات خود در این زمینه پایبند باشند.
مالکی با اشاره به سیاست فعلی حاکمان افغانستان در این خصوص تصریح 
کرد: طالبان تمایلی برای اجرای معاهده حقابه ایران از هیرمند را ندارند و 
مدعی هستند در رودخانه هیرمند آب نیست در حالی که تصاویر ماهواره ای 

نشان می دهد که در پشت سد کجکی آب فراوانی وجود دارد.
و  سیستان  در  آبی  بحران  دچار  نشود  اجرایی  هیرمند  در  ایران  حقابه  اگر 

بلوچستان خواهیم بود
سفیر سابق ایران در افغانستان با بیان اینکه کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس جلسات متعددی در این زمینه برگزار کرده است، گفت: در این 
جلسات وزارت نیرو گزارش نگران کننده ای در مورد بحران آب در این منطقه 
ارائه کرد و بیان داشت اگر تا سه ماه دیگر آب به این منطقه نرسد، مشکلات 

عدیده ای به وجود خواهد آمد.
ما  دیپلماسی  مقامات دستگاه  با  که  زمانی  هر  طالبان  داشت:  اظهار  مالکی 
صحبت می کند، نمی گوید حقابه ایران از هیرمند اجرا نمی شود، اما در عمل 
هم ما اقدامی از آنان نمی بینیم و همین مسئله و عدم توجه آنان به حقابه 
ایران باعث شده که مشکلات آبی برای مردم منطقه سیستان و بلوچستان 

وجود داشته باشد.
طالبان از ادبیات تهدید آمیز استفاده نکنند

سفیر سابق ایران در افغانستان گفت: انتظار ما از طالبان این است که به روابط 
تاریخی دو ملت ایران و افغانستان توجه کنند و بدانند ایران در همه شرایط در 
کنار افغانستان بوده است. آنان نباید خطاب به ما از ادبیات نامناسب استفاده 
کنند. برخی از فیلم های نشر یافته در فضای مجازی نشان می دهد مرزبانان 
ما با طالبان صحبت می کنند و آنان از ادبیات تهدیدآمیز استفاده می کنند که 

اصلًا کار درستی نیست و خارج از عرف بین الملل است.
وی تاکید کرد: خواسته ایران این است ملت و دولت ما از افغانستان این است 
اجرایی شود.  از هیرمند  ایران  به حقابه  مربوط  معاهده  که هر چه سریع تر 
طالبان باید به معاهده بین المللی در مورد حقابه هیرمند و حسن همجواری 

توجه کند.
برخی پاسگاههای مرزی افغانستان از سوی ایران احداث شده است

نماینده مردم زاهدان در مجلس با بیان اینکه جمهوری اسلامی ایران تاکنون 
کمک های زیادی به مردم افغانستان داشته است، گفت: اگر قرار باشد رفتارهای 
منفی آنان ادامه پیدا کند و به قراردادها و معاهدات بین المللی توجه نکنند، 

قطعاً روابط خدشه دار می شود.
مالکی یادآور شد: در حدود ۳۳ سال پیش که سد کمال خان ساخته شد، 
هیاتی از شورای عالی امنیت ملی به موضوع ورود کرد و بعد از بازدید، به 
مقامات افغان اعلام کردند که این سد خلاف حقابه ایران است و مقامات افغان 
هم پذیرفتند که نباید این کار صورت بگیرد اما بعد در دوران ریاست جمهوری 

اشرف غنی ساخت سدهای مسیر هیرمند شتاب بیشتری گرفت.
وی ادامه داد: طالبان هم این روش را دنبال می کند و در حالی که رهبران 
قبلی افغانستان می گفتند ما اگر قطره آبی داشته باشیم نصف آن متعلق به 
برادران ایرانی است، طالبان رویکرد دیگری دارد و باید پاسخگوی رفتار خود 

باشد.
این عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان اینکه طالبان 
باید دست از لجبازی بردارد، گفت: طالبان باید به قرارداد پاینبد باشد و آب 

را رهاسازی نماید.
وی تصریح کرد: از طریق دیپلماسی به دنبال حل مساله هیرمند بوده و مصمم 

هستیم بر اساس قوانین بین المللی از حقابه خود در هیرمند دفاع کنیم.

رئیس شورای راهبردی روابط خارجی 
کشورمان گفت: نیاز امروز ما ظهور یک 
»بازیگران  از  متشکل  قوی«  »منطقه 

قوی« است.
شورای  رئیس  خرازی  سیدکمال   
جلسه  در  خارجی  روابط  راهبردی 
افتتاحیه دومین نشست گفتگوی ایران 
شورای  مشترک  ابتکار  به  که  عرب  و 
مؤسسه  و  خارجی  روابط  راهبردی 
الدراسات الجزیره قطر در دوحه برگزار 
شد، گفت: پیشنهاد اینجانب به رهبران 
منطقه، حرکت در جهت یک »منطقه 
مسیر  این  در  اول  گام  و  است،  قوی« 
که خوشبختانه آغاز شده، حل و فصل 

اختلافات از طریق گفتگو است.
وی با اشاره به سخنرانی سال گذشته 
و  »ایران  بود  کرده  تصریح  که  خود 
به  حذفی  نگاه  نمی توانند  عربستان 
اکنون  افزود:  باشند«،  داشته  یکدیگر 

دو  رهبران  تصمیم  با  که  خوشحالم 
کشور، مسیر عادی سازی روابط ایران و 

عربستان در جریان است.
مجدد  ارتقای  به  اشاره  با  شورا  رئیس 
و  کویت  و  امارات  با  ایران  روابط 
قطر،  با  ایران  روابط  تقویت  همچنین 
عمان و عراق تصریح کرد: سفر پادشاه 
عمان به تهران، نشانه دیگری از روابط 
حوزه  کشورهای  و  ایران  رشد  به  رو 

خلیج فارس است.
جاری  تحولات  به  اشاره  با  خرازی 
بین المللی در جهت تعادل چندقطبی، 
با بیان اینکه رهبران منطقه هوشمندی 
خود را در اتخاذ سیاستی مستقل نشان 
بلوغ  نشانه  تحولات  این  داده اند، گفت 
در  منطقه  کشورهای  هوشمندی  و 
به  بین المللی  تحولات  از  بهره برداری 
نفع کشور خود و منطقه تلقی می شود.

وی با تاکید بر اینکه »جهان امروز در 

است«،  نوین  نظم  یک  به  گذر  حال 
افزود: اگرچه هنوز نمی توان با قاطعیت 
جدید  نظم  این  ویژگی های  مورد  در 
که  است  مسلم  اما  کرد،  قضاوت 
نوین  نظم  در  منطقه ای،  تشکل های 
ویژه ای خواهند داشت،  جهانی جایگاه 
اتحاد  توانمندی ،  قدرت،  به  بسته  و 
نشان  خود  از  که  استقلالی  میزان  و 
کنشگران  و  بازیگران  از  داد،  خواهند 

اصلی نظم جدید خواهند بود.
خرازی نیاز امروز منطقه را ظهور یک 
»بازیگران  از  متشکل  قوی«  »منطقه 
به »همکاری  ما  گفت:  و  قوی« خواند 
منطقه ای « نیاز داریم تا علاوه بر تأمین 
امنیت، رفاه و پیشرفت کل منطقه، در 
و  فعال  بازیگری  نیز  بین المللی  سطح 
اثرگذار باشیم و جایگاه منطقه خود را 

در تصمیمات بین المللی تثبیت کنیم.
رئیس شورا لازمه تحقق منافع جمعی 

صریح،  ولی  صادقانه،  »گفتگوی  را 
اقتصادی،  زمینه های  در  همکاری 
اعتدال  دادن  نشان  فرهنگی،  و  علمی 
سازوکار  یک  تشکیل  برای  تصمیم  و 
امنیت جمعی در منطقه، بدون حضور 
کرد:  تصریح  و  توصیف  بیگانگان« 
»امنیت« و »توسعه« مفاهیمی پیوسته 

و غیرقابل تفکیک هستند.
وی سپس امنیت خلیج فارس، تحولات 
یمن، ازسرگیری روابط سوریه و جهان 
عرب و موضوع فلسطین را چهار مسئله 
محوری در این منطقه معرفی کرد و در 
خصوص نگاه ایران به امنیت در خلیج 
ایران  اسلامی  جمهوری  گفت:  فارس 
امنیت در خلیج فارس و در هر یک از 
کشورهای آن را امنیت خود می داند و 
مخالفت ما با حضور نیروهای خارجی، 
بی ثباتی  عامل  که  است  جهت  آن  از 
رژیم  و  آمریکا  حضور  است.  منطقه 
آپارتاید اسرائیل در منطقه خلیج فارس، 
آینده  بلکه  نمی آورد،  امنیت  تنها  نه 
خطرناکی را برای منطقه رقم خواهد زد.

اخیر  تحولات  از  استقبال  با  خرازی 
سوریه  روابط  سرگیری  از  و  یمن  در 
قضایای  عربی،  کشورهای  دیگر  و 
تپنده  »قلب  عنوان  به  را  فلسطین 
مسلمانان  همه  دغدغه  اسلام«  جهان 
خواند و با اشاره به کشتارهای بیرحمانه 
ارتش صهیونیستی در غزه، با ستایش 
گفت:  مقاومت  صفوف  تزلزل ناپذیری 
مقابله با جنایات رژیم آپارتاید اسرائیل و 
دفاع از حقوق فلسطینیان، تنها از طریق 
مقاومت، امکان پذیر است. او در ادامه 
فلسطین،  قضیه  نهایی  حل  راه  گفت: 
از  سیاسی  واحد  نظام  یک  تشکیل 
طریق همه پرسی از همه ساکنان اصلی 
فلسطینی،  آوارگان  از جمله  فلسطین، 
خواه  و  مسیحی  خواه  مسلمان،  خواه 

یهودی است.

خرازی: نیاز امروز ما ظهور یک »منطقه قوی« 
متشکل از »بازیگران قوی« است

خبر

استاد روس: ایران نقش مهمی در 

نظم نوین سیاسی جهان دارد

مسکو  لومونوسف  ایالتی  دانشگاه  جهانی  سیاست  دانشکده  رئیس   
سیاسی  نوین  نظم  ایجاد  هدف  با  غرب  علیه  جهانی  ائتلافی  گفت: 
در جهان در حال شکل گیری است که در این میان، نقش جمهوری 
اسلامی ایران با توجه به جایگاه و تأثیرگذاری آن در منطقه خاورمیانه 

برجسته و مهم است.
آندری سیدوروف )Andrey A. Sidorov ( در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا افزود: روسیه و چین بر ایجاد بنیانی عادلانه تر برای یک نظم نوین 
سیاسی جدید در دنیا و یک نظم چندقطبی با حضور کشورهای متعدد 

مانند ایران، برزیل و هند و دیگر کشورها تاکید دارند.
وی اظهار داشت: ایجاد چنین ائتلاف بزرگی برای تغییر نظم فعلی 

جهانی که به دور از عدالت است، حائز اهمیت است.
گروه ۷ ابزار سیاسی آمریکا است

استاد روس در پاسخ به سوال خبرنگار ایرنا درباره نشست اخیر سران 
گروه ۷ در هیروشیما ژاپن و مواضع این گروه در قبال ایران افزود: 
گروه ۷ ابزار سیاسی آمریکاست و آنها به دلیل حمایت سیاسی ایران 

از روسیه در مناقشه اوکراین به اتهام زنی علیه ایران روی آورده اند.
وی با بیان اینکه ایران نقش بسیار مهمی در منطقه خاورمیانه ایفا 
می کند، گفت: با این حال، واشنگتن نمی خواهد تهران نقش مهمی 
در مناقشه اوکراین نیز داشته باشد زیرا آمریکا مناقشه دیپلماتیک و 

سیاسی با ایران دارد.
سیدوروف خاطرنشان کرد: به نظر من، ایالات متحده می خواهد ایران، 
چین و روسیه را مهار کند. بنابراین، دولت ایران در مقطع کنونی نیز 

هدف تحریم ها و فشارهای آمریکا است.
هیروشیما  در   ۷ گروه  سران  نشست  پایانی  بیانیه  ایرنا،  گزارش  به 
که بندهایی از آن به مداخله صریح در امور داخلی دیگر کشورها از 
جمله طرح ادعاهای حقوق بشری درباره ایران اختصاص یافته، درباره 
بزرگترین جنایات حقوق بشری جهان ازجمله حمله اتمی آمریکا به 
همین شهر درسال ۱۹۴۵ و جان باختن هزاران انسان بی گناه سکوت 

کرده است.
در بند دیگری از این بیانیه بدون هیچ گونه اشاره به حمایت های 
هم  از  بسیاری  و  آمریکا  جانبه  همه  و  مالی  و  نظامی  و  تسلیحاتی 
افزایش  و  جنگ  کردن  تر  طولانی  هدف  با  اوکراین  به  پیمانانش 
درامدهای خود از محل فروش تسلیحات، با اشاره به ادعای حمایت 
نظامی ایران از روسیه در جنگ اوکراین، از ایران خواسته شده است 
از کمک به روسیه در جنگ اوکراین از جمله ارسال هواپیماهای بدون 

سرنشین خودداری کند.
پیش از این،  ناصر کنعانی سخنگوی وزارت امور خارجه بخش هایی 
از بیانیه نهایی اجلاس سران گروه هفت در هیروشیما - ژاپن - که 
حاوی اتهامات بی پایه و ساختگی علیه جمهوری اسلامی ایران است 

را بشدت محکوم کرد.
کریدور شمال – جنوب جایگزینی برای کانال سوئز است

)بزرگترین  لومونوسوف  دانشگاه  جهانی  سیاست  دانشکده  رئیس 
دانشگاه مسکو( درباره امضای قرارداد تکمیل بخش ناقص خط ریلی 
کریدور شمال – جنوب بین رشت – آستارا توسط مقامات ایران و 
روسیه نیز اظهار داشت: این توافق بسیار مهمی است زیرا جایگزینی 

برای کانال سوئز محسوب می شود.
سیدوروف اظهار داشت: این کریدور، همچنین مسیر جایگزین برای 
انتقال کالا و همچنین نفت و گاز روسیه به کشورهای جنوب آسیا و 
دریافت کالاهای مورد نیاز روسیه از آن کشورهاست که ایران نیز از 

این قرارداد سود بسیاری خواهد برد.
به گزارش ایرنا، توافقنامه ساخت ۱۶۲ کیلومتر راه آهن بین شهرهای 
رشت و آستارا در ایران   پس از سخنرانی آیت الله »سیدابراهیم رئیسی« 
رئیس جمهوری اسلامی ایران و سخنرانی ویدیوکنفرانس»ولادیمیر 
پوتین« رئیس جمهوری فدراسیون روسیه بین وزیر راه و شهرسازی 

ایران و وزیر حمل و نقل روسیه در تهران به امضا رسید.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/12/27 مورخ   140160301022003309
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی عباس اسکندری فرزند علی 
به  ششدانگ  میانه نسبت  از  به شماره شناسنامه 6 صادره 
یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 80 متر مربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 153 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
محمود جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
و  انقضای مدت مذکور  دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
از مراجعه  شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /02 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 07 / 03 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/12/27 مورخ   140160301022003305
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمد ساده فرزند محمدرضا به 
شماره شناسنامه 295 صادره از علی آباد نسبت به  ششدانگ 
یک قطعه زمین بمساحت 704/68 متر مربع مفروز و مجزی 
از 2 اصلی  تفکیکی  از قطعه -  از پلاک - فرعی مفروز  شده 
رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع 
عزیزاله ساده محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 

یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
و  انقضای مدت مذکور  دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
از مراجعه  شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /02 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 07 / 03 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/12/27 مورخ   140160301022003306
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمد ساده فرزند محمدرضا به 
شماره شناسنامه 295 صادره از علی آباد نسبت به  ششدانگ 
یک قطعه زمین بمساحت 700/54 متر مربع مفروز و مجزی 
از 2 اصلی  تفکیکی  از قطعه -  از پلاک - فرعی مفروز  شده 
رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع 
عزیزاله ساده محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
و  انقضای مدت مذکور  دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
از مراجعه  شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /02 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 07 / 03 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

برخی دستگاه ها در برابر اجرای قانون تسهیل مجوزها مقاومت می کنند
و  کشور  داخلی  امور  کمیسیون  رئیس 
در  مقاومت  گفت:  مجلس  در  شوراها 
برابر اجرای قانون تسهیل از باب حفظ 
قضائیه  قوه  و  است  موجود  انحصارهای 
باید نهادهای متولی وکالت را مکلف به 

اجرای قانون کند.
محمدصالح جوکار رئیس کمیسیون امور 
مجلس شورای  شوراها  و  کشور  داخلی 
اسلامی در گفتگو با خبرنگار مهر، درباره 
از  برخی  وکلای  کانون  ماهه   ۹ تأخیر 
مناطق کشور از جمله حوزه انتخابیه اش 
آزمون  کارآموزی  برگزاری دوره های  در 
نهادهای  و  مجموعه ها  گفت:  وکالت، 
خدمات  ارائه  حال  در  که  غیردولتی 
اجرای  مشمول  باید  هستند،  دولتی 
سوی  از  جدی  نظارت های  و  قوانین 
ارگان های نظارتی شوند. مسئله ای که ما 
این زمینه از آن غفلت کردیم این است 
که هیچ نهادی نظارتی بر عملکرد کانون 
وکلا ندارد و مشکلات عدیده ای به این 

دلیل به وجود آمده است.
شورای  مجلس  در  یزد  مردم  نماینده 
این  از  بخشی  کرد:  بیان  اسلامی 
وزارت  و  قضائیه  قوه  به  مشکلات 
باید  که  می شود  مربوط  دادگستری 
انجام  نهادها  این  بر  را  لازم  نظارت 
دهند و اگر این دستگاه های نظارتی کار 
خودشان را به خوبی انجام دهند، به طور 

یقین قوانین اجرایی خواهد شد و همه 
نهادهای عمومی غیردولتی هم به قوانین 

تن خواهند داد.
و  کشور  داخلی  امور  کمیسیون  رئیس 
شوراها در مجلس افزود: از آنجا که این 
نظارت ها ضعیف است، متأسفانه آنها از 
همین فرصت استفاده می کنند و وظایف 

خودشان را به خوبی انجام نمی دهند.
ماهه   ۹ تأخیر  دلیل  پیگیری  قول  وی 
آزمون  کارآموزی  برگزاری دوره های  در 
وکالت حوزه انتخابیه اش را داد و گفت: 
این  پیگیر  باید  نماینده  عنوان  به  ما 
موضوع باشیم، اما تاکنون متأسفانه هیچ 
دستگاهی این گزارش را نداده که قانون 
تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار که 
مصوب مجلس شورای اسلامی است، آیا 
به خوبی اجرا شده یا خیر و با توجه به 
اینکه رسانه ها این گزارش را به ما اعلام 
کرده اند، پیگیر این موضوع خواهیم شد.

که  وکلا  کانون  به  واکنش  در  جوکار 
همچنان معتقد است قانون تسهیل در 
حوزه وکالت قابلیت اجرا ندارد، توضیح 
برابر  در  مقاومت ها  چنین  این  از  داد: 
اجرای قانون زیاد داشته ایم و دلیل آن 
مقاومت برای از بین نرفتن انحصار است. 
حوزه  یک  در  انحصار  وقتی  متأسفانه 
وجود  هم  رشدی  باشد،  داشته  وجود 
نیز  رانت  و  فساد  آن  کنار  در  و  ندارد 

شکل می گیرد.
وقتی  داد:  توضیح  مجلس  نماینده  این 
بنا  برداشته شود، هر کسی  انحصار  که 
به وظیفه ای که دارد و با در نظر گرفتن 
شرکتش  و  سازمان  که  متعالی  اهداف 
دارد، عمل می کند و با داشتن بهره وری 
بالاتر تلاش می کند تا خودش را نشان 
دهد و برندی را برای خودش ایجاد کند.

قانون  این  اینکه  بیان  با  ادامه  در  وی 
شکل  انحصار  بردن  بین  از  راستای  در 
گرفته است، گفت: قانون تسهیل صدور 
در  را  انحصارها  کار  و  مجوزهای کسب 
اما  است،  برداشته  حوزه ها  از  خیلی 
خیلی ها همچنان در برابر اجرایی شدن 
برای حل  می کنند.  مقاومت  قانون  این 
را  آنها  قضا  دستگاه  باید  موضوع  این 

مکلف کند که این قانون را اجرا کنند.
شورای  مجلس  در  یزد  مردم  نماینده 
بر  نظارت  اداره  کرد:  تصریح  اسلامی 
اجرای  روند  بر  باید  قضائیه  قوه  وکلای 
نظارت  وکالت  حوزه  در  تسهیل  قانون 
زمینه  این  در  متأسفانه  باشد.  داشته 
بحث تعارض منافع بسیار جدی است و 
بعضاً این نهادها زیر بار اجرای این قانون 
نمی روند و می خواهند منافع خودشان را 
در این زمینه تأمین کنند. امیدواریم که 
کانون وکلا یا هر نهاد و سازمان دیگری 
مقاومت  قانون  این  اجرای  برابر  در  که 
دارد، برابر با آنچه قانون مقرر کرده عمل 
کنند و باعث کاهش فشارهای وارده بر 

مردم در شرایط فعلی باشند.



اقتصاد
اخبار

معاون وزیر صمت: درصدد توسعه 
صنایع در مناطق محروم هستیم

 معاون وزیر صمت و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های 
صنعتی ایران با بیان اینکه توازن سرمایه گذاری در کشور برقرار نیست، 
اظهار کرد: توسعه صنایع در مناطق محروم کشور از برنامه های این 

سازمان است.
 علی رسولیان در دیدار با سرمایه گذاران و تولیدکنندگان مستقر در 
شهرک های صنعتی میانه گفت: با تهیه زیرساخت های اولیه تلاش 

می شود توازن سرمایه گذاری در کشور برقرار شود.
وی با اشاره به رشد تولید در شهرک های صنعتی کشور، اظهار کرد: 

افزایش ۱۴ درصدی صدور پروانه موید این مطلب است.
وی همچنین از کاهش پنج درصدی واحدهای راکد در شهرک های 
در شهرک های  تولید  زنجیره های  تکمیل  گفت:  و  داد  صنعتی خبر 

صنعتی موجب ارتقای شاخص رفاه و اشتغال پایدار می شود.
رسولیان، ادامه داد: واحدهای راکد شهرستان میانه ریز به ریز مورد 
برای  مالی  تامین  برای  کوچک  واحدهای  و  گیرد  می  قرار  بررسی 
دریافت تسهیلات به بانک های عامل معرفی می شوند و برای احیای 
این واحدها، دادستانی و فرمانداری و نمایندگان مردم میانه در مجلس 

نیز همکاری می کنند.
سرپرست شرکت شهرک های صنعتی آذربایجان شرقی نیز در این 
جلسه با اشاره به کمبود برق واحدهای صنعتی استان گفت: مشکلات 
زیرساختی توسعه برق در استان بررسی و در سفر اول رییس جمهوری 
در سال گذشته مطرح شد و احداث پست ۶۳ کیلوولت در میانه در 

هفته آینده اجرایی می شود.
سجاد مطلبی، با بیان اینکه ۲۴۰ میلیارد ریال در سال گذشته برای 
شهرک های صنعتی مستقر در میانه هزینه شده است، افزود: برای 
حل مشکل آب واحدهای تولیدی پیگیری ها از سوی شهرک صنعتی 
استان و فرمانداری میانه انجام شده است و با تخصیص آب با ظرفیت 
۱۵ لیتر بر ثانیه، مشکل آب شهرک صنعتی ۲ میانه نیز به زودی حل 

می شود.

بیمه ایران بیش از 48 هزار میلیارد 
تومان حق بیمه تولید کرده است

آموزشی  همایش  در  ایران  بیمه  عامل  مدیر  و  مدیره  هیات  رئیس 
فرهنگی این شرکت ، ضمن گرامیداشت سوم خرداد ، سالروز آزادسازی 
خرمشهر، روز مقاومت، ایثار و پیروزی ، با اشاره به رشد ۳۲ درصدی 
تولید حق بیمه در سال ۱۴۰۱ اعلام کرد: بر اساس آمار ، حق بیمه 
و  تومان  میلیارد  ابتدای سال۱۴۰۱، ۳۶ هزار  ایران در  بیمه  تولیدی 
در  ارقام  این  که  بود  تومان  میلیارد  هزار  پرداخت شده ۱۹  خسارت 
پایان سال با رشد ۳۲ درصدی در فروش و ۴۹ درصدی در خسارت 
به ارقام ۴۸ هزار میلیارد تومان در فروش و ۲۹ هزار میلیارد تومان در 

خسارت رسید.
به گزارش اخباربانک، حسن شریفی این همایش را مهمترین مجمع 
تدوین شده شرکت  راهبردهای  بیان  برای  فرصتی طلایی  و  مدیران 
برشمرد و تاکید کرد: برگزاری این همایش اهمیت بالایی در تقویم 
رویدادهای شرکت دارد و به نظر من هم تراز یک مجمع غیررسمی با 

رویکرد واقع بینانه است.
وی افزود : مدیران ارشد شرکت سهامی بیمه ایران، با تغییر رویکرد ها 
و روشهای سنتی به رویکرد نوآورانه و خلاقانه ، ضمن بهبود کسب و 
کار شرکت و حرکت در بستر فناوری ، ابزارهای لازم برای رشد و توسعه 

شرکت را فراهم کردند.
مدیر عامل بیمه ایران ، ملزومات این توسعه را ، گسترش فروش ، ایجاد 
محصولات جدید بیمه ای ، توسعه ابزارهای مبتنی بر فناوری های نوین 
، توسعه پیشخوان ها با هدف تسهیل مدیریت بر عملکرد و استفاده از 
دیتا ها و ایجاد توان قابل درک برای مشتری در خدمات پس از فروش 
عنوان کرد و بیان داشت :بیمه ایران علی رغم دولتی بودن ، توانست با 
اتخاذ تدابیر، اصلاح روش ها و مکانیزه کردن خدمات ، افزایش ظرفیت 
ها و توجه به نیاز های معیشت همکاران، در مسیر توسعه خدمات پس 
از فروش و توجه به مشتریان و ذینفعان به موفقیت های چشمگیری 

دست پیدا کند.
شریفی گفت: هدف اصلی و سیاست راهبردی شرکت ،ارائه خدمات 
بهینه و آسان سازی روش های پرداخت خسارات و در نهایت خدمت 

رسانی هرچه بیشتر به آحاد جامعه است .
بیمه ایران در سال گذشته با ایجاد سامانه بیمه ایران من تحول بزرگی 
ها  نگرش  تغییر  با  این سامانه   ، کرد  ایجاد  رسانی  در مسیر خدمت 
بیمه گری  مسیر  در  زیادی  توفیقات  توانست   ، ذهنی  رویکردهای  و 

هوشمند و دیجیتال ، ایجاد کند.
رئیس هیات مدیره بیمه ایران نگاه اخلاق مدارانه در ارتباطات انسانی و 
در برخورد با مردم و مشتریان را مهمترین انتظار خود از همکاران عنوان 
و تاکید کرد: ما در سال جاری با توسعه خدمات بیمه گری هوشمند ، و 
راه اندازی سامانه درمان پلاس ، ایجاد پیشخوان ها ی مدیریتی جدید ، 
سیاست و استراتژی خدمت بی منت به مردم عزیز کشورمان را بیش از 
از گذشته عملی خواهیم کرد .امیدوارم همکاران ما ، از داشبورد تدبیر 

که اقدام بسیار نوآورانه ای بود ، استفاده بیشتری نمایند.
امور  هماهنگی  معاون  خدامی  دکتر   ، همایش  این  در  است  گفتنی 
استانها ، شعب و نمایندگی ها ، ضمن تبیین برنامه های سال جاری ، 
گزارش کاملی از اقدامات و برنامه های توسعه سهم بازار، توسعه و بهبود 
روند خدمت رسانی به مردم و ترویج بیمه گری هوشمند و دیجیتال 
، ارائه نمود و در ادامه قاسم رمضانپور معاون توسعه مدیریت و منابع 
بصورت ویدیو کنفرانس در این جلسه شرکت نمود و گزارشات کاملی 
از ساختار های مالی شرکت و اجرای عدالت در پرداخت بهره وری به 
این  در   ، نیز  فنی شرکت  معاون  احمد صفرزاده   ، داد  ارائه  کارکنان 
همایش فرهنگی آموزشی ، گزارشی از عملکرد فنی شرکت در رشته 
های مختلف بیمه ای در سال گذشته ، ارائه نمود و برنامه های پیش 
رو را برای حاضران تشریح کرد و در پایان این جلسه ، از مدیران شعب 

برتر تقدیر به عمل آوردند.

مدیرعامل سازمان جمع آوری 
و فروش اموال تملیکی گفت: 
خرده فروشی  حراج  سامانه 
با  که  شد  رونمایی  برخط 
الکترونیکی  حرکت به سمت 
شدن حراج ها، برنامه ای برای 
حضوری  حراج  برگزاری 
تملیکی  اموال  کالاهای 

نداریم.
به گزارش خبرنگار اقتصادی 
عبدالمجید  »سید  ایرنا، 
در  یکشنبه  روز  اجتهادی« 
آیین رونمایی از سامانه حراج 
اموال  برخط  فروشی  خرده 
از  داشت:  اظهار  تملیکی، 
کنون  تا  سال ۱۴۰۲  ابتدای 
نداشته ایم  حضوری  حراج 
نیز  سازمان  این  برنامه  در  و 
ندارد،  وجود  حضور  حراج 
استثنایی  موارد  اینکه  مگر 

باشد.
شفافیت،  افزود:  وی 

واسطه ها  حذف  و  رقابت  ایجاد 
از  جامعه  افراد  عموم  استفاده  و 
حراج  دستاورد  مهم ترین  حراج ها 

خرده فروشی برخط است.
و  جمع آوری  سازمان  مدیرعامل 
فروش اموال تملیکی ادامه داد: یکی 
از اقدامات خوب و موثر این سازمان 
خرده  حراج  سامانه  از  رونمایی 
همواره  امر  این  که  است  فروشی 
دارایی  و  اقتصاد  امور  وزیر  مطالبه 

بود.
قانون  اصلاح  به  اشاره  با  اجتهادی 
مبارزه با قاچاق گفت: از سال ۱۴۰۱ 

و مقرر  قانون اصلاح شده است  این 
را  فروشی  خرده  سامانه  این  شد 
راه اندازی کنیم ما در سازمان اموال 
و  تدوین  موضوع  معطل  تملیکی 
قانون  اجرایی  آیین نامه  تصویب 
سامانه  راه اندازی  به  اقدام  و  نشدیم 
کردیم. وی عنوان کرد: آیین نامه های 
در  فردا  قانون  این  اصلاح  اجرایی 
جلسه کمیسیون لوایح دولت مطرح 

می شود.
و  جمع آوری  سازمان  مدیرعامل 
به  اشاره  با  تملیکی  اموال  فروش 
الکترونیکی  تدارکات  سامانه  اینکه 

تملیکی  اموال  سازمان  با  دولت 
اقدامات  از  بعد  گفت:  کرد  همکاری 
آزمایشی و تستی حراج ها در سامانه 
الکترونیک دولت برگزار می شود این 
در  فروشی  خودرو  برخط  سامانه 
تا  است  دولت  تدارکات  سامانه  دل 

نظارت ها بر آن صورت گیرد.
با  امروز  از  داشت:  ابراز  اجتهادی 
را  قانون  تکلیف  سامانه  از  رونمایی 
اینکه  ضمن  باشیم  کرده  اجرایی 
را  فروشی  خورده  حراج  سامانه 
بر  نظارت ها  و  شفافیت  که  داشتیم 
سامانه  این  با  که  نداشت  وجود  آن 

محدود  را  حضوری  حراج  سیستم 
می کنیم. این سامانه در تنظیم بازار 

نقش مهمی خواهد داشت.
جامعه  افراد  تمام  اینکه  بیان  با  وی 
می توانند در سامانه برای خرید کالا 
شرکت کنند گفت: تمام فرایند این 
رونمایی  ماه  است، ۲  رایگان  سامانه 
سامانه را به عقب انداختیم تا مشکل 
مبالغ  نباید  گذاری حل شود  ودیعه 
حساب  در  زیاد  مدت زمان  ودیعه 
نشدن  برنده  صورت  در  بماند  باقی 
به حساب  دیگر  ساعت   ۲۴ حداکثر 

شرکت کنندگان برمی گردد.

اجتهادی: برنامه ای برای برگزاری حراج 
حضوری کالاهای اموال تملیکی نداریم 

گزارش

معاون وزیر صمت خبر داد:

 تامین ارز صنایع خودرو و
 قطعه  سازی در سال جاری

 معاون صنایع حمل و نقل وزیر صنعت، معدن و تجارت از تامین ارز صنایع 
خودرو و قطعه سازی در سال جاری خبر داد.

به گزارش ایرنا، منوچهر منطقی گفت: در جلسات متعددی که طی یک ماه 
گذشته با حضور مدیران شرکت های خودروسازی، وزارت صمت، مدیران 
بانک مرکزی و سازمان توسعه تجارت و با حمایت های سرپرست وزارت 
صمت برگزار شد، مسائل مرتبط با تامین ارز صنایع خودرو و قطعه سازی 

کشور رفع شد.
وی با اشاره به نامه نگاری ماه گذشته خود برای تامین ارز صنایع خودرو 
و قطعه سازی افزود: تعاملاتی از این دست در وزارت صمت در سال رشد 
با پیش بینی مشکلات  تا  تولید طبیعی است و همواره تلاش می شود 

احتمالی، مدیریت بهینه در جهت رفع آن ها انجام شود.
همین  با  شک  بی  داد:  ادامه  صمت  وزیر  نقل  و  حمل  صنایع  معاون 
حساسیت ها  و پیگیری های وزارت صمت بود که در سال گذشته بعد از 
چهار سال متوالی، دولت سیزدهم توانست تا به یکی از بالاترین رشدهای 
تولید خودرو در دنیا دست یابد و اکنون امید است با تداوم این روند و 
تولید  اولیه  مواد  و  نقدینگی  تامین  با  مرتبط  سایر دستگاه های  حمایت  
و تجارت، افزایش تولید و عرضه بیش از پیش خودرو در کشور را شاهد 

باشیم.

وزیر راه و شهرسازی:

بافت فرسوده تولید مسکن را 
افزایش می دهد

بذرپاش گفت:وقتی تولید مسکن را انجام می دهیم هم هدف تولید 
درعین حال ضرورت  و  کرده  اجرا  را  قانون  هم  افتاده،  اتفاق  مسکن 
کشور است، اگر خط تلاش ما متمرکز بر حوزه بافت فرسوده باشد 

چند حسن دارد.
از ۵  بهره برداری  آئین  در  بذرپاش  مهرداد  مهر،  به گزارش خبرنگار 
هزار واحد نوسازی مسکن در بافت های فرسوده شهری در ۱۷ استان 
و ۶۷ شهر اظهار داشت: ما امسال کارهای زیادی در این بخش و چند 
و  راه  وزارت  مجموعه  در  ابتدای حضور  در  داریم.  موضوع مشخص 
شهرسازی، عمده تمرکز در موضوع مسکن و تولید مسکن قرار داده 
شد. در تولید مسکن که یکی از وظایف ما در دولت است و تلاش 
می کنیم عقب ماندگی های دهه اخیر را بتوانیم با سرعت جبران کنیم 
که  است  فرسوده  بافت  این محدوده های  در  ما  نقاط هدف  از  یکی 
طبق آمار ۹ درصد کل شهرها با جمعیت حدود ۳۰ درصد را به خود 

اختصاص می دهد.
بذرپاش گفت: وقتی تولید مسکن را انجام می دهیم هم هدف تولید 
درعین حال ضرورت  و  کرده  اجرا  را  قانون  هم  افتاده،  اتفاق  مسکن 
کشور است، اگر خط تلاش ما متمرکز بر حوزه بافت فرسوده باشد 
چند حسن دارد. وی افزود: برخی مناطق تا تبدیل به شهر شود بعضاً 
به خود  بتوانند هویت شهری  اینها  تا  ۱۰ سال طول خواهد کشید 
بگیرند. هر شهر اجزائی دارد و خوابگاه نیست و اجزائی دارد. محله، 
کسبه، اماکن و افرادی اعم از ساکنان و معتمدان دارد و تلاش ما بر این 
تمرکز دارد. بذرپاش گفت: هر چه بر تولید مسکن در خود شهر تمرکز 
کنیم چند هدف توأمان محقق می شود. با تمرکز بر بافت های فرسوده 
نه تنها تولید مسکن اتفاق می افتد که بسیاری از سرمایه گذاری ها اعم از 

زیربنایی که قیمت تمام شده را بالا می برد، موردنیاز نیست.
بذرپاش گفت: به غیراز این خدمات روبنایی هم در محدوده این بافت ها 
نیاز نیست و قیمت تمام شده ساخت و تولید ما به مراتب پایین تر است. 
از این ها مهم تر ساکنان این مناطق هستند که نسبت به آنها مسئول 
آسیب  که  جایی  اولین  دهد  رخ  زلزله  مانند  حادثه ای  اگر  هستیم. 
می بیند همین بافت های فرسوده و افرادی است در آنها ساکن هستند.

بذرپاش گفت: جدای از تولید مسکن و پایین بودن قیمت تمام شده آن 
در این بخش، مهم تر از همه، امنیت ساکنان این بافت هاست و به عنوان 

دولت در قبال این ها وظیفه داریم.
وی گفت: در کنار تولید مسکن، مشاغل و کسب وکارها و صنایعی فعال 
می شود. فعالیت های اقتصادی رونق می گیرد و زندگی درخور برای 
هم وطنان شکل می گیرد. باید تلاش کنیم زندگی افراد جامعه کیفیتی 

بهتر پیدا کند و اصلی ترین فاکتور مسکن است.
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افزایش سهم کشاورزی در شرکت های 
دانش بنیان ضروری است

آب  کشاورزی،  کمیسیون  رییس   
شورای  مجلس  طبیعی  منابع  و 
بخش  سهم  افزایش  گفت:  اسلامی 
کشاورزی از شرکت های دانش بنیان 
بازارهای  در  ایران  فعال  برای حضور 

خارجی ضروری است.
به گزارش ایرنا، محمد جواد عسکری 
باغداران  و  کشاورزان  گردهمایی  در 
شرکت  میزبانی  به  ساوه  شهرستان 
سهم  اینکه  به  اشاره  با  سبز  نگین 
شرکت های  از  کشاورزی  بخش 
درصد  چهار  تنها  دانش بنیان 
سهم  میزان  این  کرد:  اظهار  است، 
با  ایران  در  بنیان  دانش  شرکت های 
توجه به ظرفیت های اقلیمی و نیروی 
بسیار  کشاورزی  در حوزه  متخصص 
این  کرد  تلاش  باید  که  است  اندک 

میزان رشد پیدا کند.
وی افزود: ایران به دلیل برخورداری از 
اقلیم های مختلف، جایگاه ارزشمندی 
تولید  و  غذایی  امنیت  حوزه  در 

محصولات کشاورزی دارد.
بخش  اینکه  بیان  با  عسکری 
بخش  بزرگترین  ایران  کشاورزی 
چهار  افزود:  است،  کشور  خصوصی 
در  بردار  بهره  هزار   ۵۰۰ و  میلیون 
حوزه کشاورزی ایران فعالیت دارند و 
و ۳۵  اقتصاد  در  درصدی  نقش ۲۵ 

با  و  دارد  اشتغال کشور  در  درصدی 
رو  پیش  نیز  چالش هایی  وجود  این 

دارد.
برطرف  برای  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
کشاورزی  حوزه  چالش های  کردن 
باید زیرساخت ها در این بخش تعریف 
یادآور شد: در حوزه  تقویت شود،  و 
تلاش  مجلس  نمایندگان  تقنینی 
کردند برای برطرف کردن چالش های 
و  مندرس  قوانین  کشاورزی  حوزه 
کهنه را بروز کنند تا تولید بیشتر و 
اشتغال  و  ارزآوری  نگاه  با  کیفیت  با 

بیشتر در این بخش رقم بخورد.
منویات  راستای  در  گفت:  عسکری 
کمیسیون  انقلاب  معظم  رهبر 
با  اسلامی  کشاورزی مجلس شورای 
هماهنگی دولت مسیر توسعه بخش 
حمایت  و  کرده  دنبال  را  کشاورزی 
کشاورزی  تولیدکنندگان  از  جدی 
خلاقانه  های  ایده  از  گیری  بهره  با 
کشاورزان را در دستور کار قرار داده 

است.
وی بیان کرد: در حوزه امنیت غذایی 
و مباحث مربوط به ماموریت دولت، 
اعتبارات  و  تصویب  مناسبی  قوانین 
خوبی تخصیص داده شده است و با 
تامین  برای  و تلاش  وام ها  استمهال 
فعالان  از  جدی  حمایت  نهاده ها 

و  است  گرفته  صورت  کشاورزی 
به  تا  شده  ایجاد  کشور  در  فضایی 
کشاورزی  بخش  در  پایدار  توسعه 

دست پیدا کنیم.
و  آب  کشاورزی،  کمیسیون  رییس 
منابع طبیعی مجلس شورای اسلامی 
در خصوص امنیت سرمایه گذاری نیز 
گفت: برای سرمایه گذاری در حوزه 
نهاده های دامی به منظور تولید غذای 
مجلس  مردم  و حفظ سلامت  سالم 
شورای اسلامی اقدامات موثری انجام 
و  امنیت غذایی  است  معتقد  و  داده 
تولید غذای سالم مانع از هزینه کرد 

بالا برای درمان مردم خواهد شد.
فعال  حضور  برای  گفت:  وی 

به حداقل رساندن  بازارهای خارجی 
تسهیل  برای  اداری  بروکراسی های 
از  گیری  بهره  و  کشاورزی  امور  در 
التحصیلان  فارغ  دانش  و  ظرفیت 
که  است  موضوعاتی  از  کشاورزی 

مجلس دنبال می کند.
عسکری با اشاره به اینکه سهم بخش 
دانش بنیان  از شرکت های  کشاورزی 
تنها چهار درصد است، تصریح کرد: 
دانش  شرکت های  سهم  میزان  این 
بنیان در ایران با توجه به ظرفیت های 
نیروی متخصص در حوزه  اقلیمی و 
کشاورزی بسیار اندک است که باید 
پیدا  میزان رشد  این  که  تلاش کرد 

کند.

تولید قراردادی گوشت قرمز عشایر در دستور کار است

آمادگی  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزارت  سرپرست 
نظر  در  با  را  قرمز  گوشت  قراردادی  تولید  داریم 

قیمت  گرفتن 
به  شده  تمام 
علاوه سود برای 
اجرایی  عشایر 

کنیم.
گزارش  به 
مهر  خبرگزاری 
به نقل از وزارت 
جهاد کشاورزی، 
محمد  سید 
در  آقامیری 
هم  گردهمایی 
جامعه  داشت:  اظهار  عشایر  امور  مدیران  اندیشی 
عشایری بسیار زحمت کش و پرتلاش هستند و با 

بیشترین خدمات کمترین توقع را دارند.
عشایر  افزود:  کشاورزی  جهاد  وزارت  سرپرست 
پاسداران مرزهای کشور هستند و در حوزه اقتصاد 
۲۵ درصد از گوشت قرمز کشور را تأمین می کنند.

مسئول  عشایر  مقابل  در  ما  اینکه  بیان  با  وی 
برای  را  توان خود  باید حداکثر  ما  هستیم، گفت: 
این  و حامی  گیریم  کار  به  معیشت عشایر  بهبود 

قشر باشیم.
از  حمایت  برای  اقدام  اولین  داد:  ادامه  آقامیری 
اما  است  آنها  فعالیت های  به  بخشی  تنوع  عشایر، 
عشایری  تولیدات  کردن  اقتصادی  آن  از  مهم تر 

است.
کرد:  اعلام  کشاورزی  جهاد  وزارت  سرپرست 
آمادگی داریم تولید قراردادی گوشت قرمز را با در 

برای  به علاوه سود  تمام شده  نظر گرفتن قیمت 
عشایر اجرایی کنیم.

بهره  افزایش  و  دارویی  گیاهان  توسعه  افزود:  وی 
وری آن با کمک عشایر یکی دیگر از اقدامات مورد 
نظر وزارت جهاد کشاورزی و معاونت باغبانی است.

آقامیری در رابطه با خدمات به عشایر اظهار داشت: 
باید سرپناه عشایری در مناطق عشایری ایجاد شود، 
همچنین آب شرب بهداشتی برای این قشر تأمین 
شود چرا که سلامت جامعه عشایری برای وزارت 

جهاد کشاورزی در اولویت است.
از  اعم  عشایری  دام های  به  خدمات  گفت:  وی 
اماکن  پاشی  سم  دام ها،  طبابت  واکسیناسیون، 
نگهداری دام ها و … باید به صورت کاملًا رایگان 

انجام شود.
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اجتماعی
خبر

قادری مطرح کرد؛

درخواست بهزیستی از سازمان ملی مسکن/

لزوم مناسب سازی مراکز درمانی

از  درخواست  ضمن  بهزیستی  سازمان  رئیس 
سازمان ملی مسکن گفت: همه مراکز درمانی برای 

معلولان مناسب سازی شود.
به گزارش خبرنگار مهر، علی محمد قادری رئیس 
سازمان بهزیستی در بیست و پنجمین جلسه ستاد 
هماهنگی و پیگیری مناسب سازی کشور با اشاره به 
ضرورت هماهنگی بیشتر دستگاه ها در حمایت از 
حقوق معلولان گفت: لازم است گزارشی تهیه شود 
سیاست هایی  چه  دستگاه ها   ۱۴۰۲ سال  در  که 
کرده  بینی  پیش  معلولان  از حقوق  برای حمایت 

اند و چه بودجه ای را در نظر گرفته اند.
با اشاره به تکالیف وزارت راه و شهرسازی  قادری 
در قبال معلولان تاکید کرد که جلسه بعدی ستاد 
به صورت  تا  برگزار شود  راه  وزارت  در  هماهنگی 
معلولان  قبال  در  وزارتخانه  این  تکالیف  موردی 

پیگیری شود.
درمانی  مراکز  و  پزشکان  ساختمان  فعالیت  جواز 
باید مشروط بر مناسب سازی برای معلولان صادر 

شود
وی با بیان اینکه جواز فعالیت ساختمان پزشکان 
سازی  مناسب  بر  مشروط  باید  درمانی  مراکز  و 
لازم  فضای  باید  گفت:  شود؛  صادر  معلولان  برای 
برای استفاده معلولان در مراکز درمانی دیده شود. 
شهرداری های  که  است  آمده  قانون  در  همچنین 
بوستان های خود  و  پارک ها  از  سراسر کشور یکی 
را جهت الگوسازی برای استفاده از معلولان اعلام 
کنند. در شهر تهران یک پارک در منطقه ۱۹ برای 
یک  است  لازم  است  شده  مناسب سازی  معلولان 
جلسه در خصوص این مطلب با حضور شهرداران 
ایران داشته باشیم و از شهرداران برتر در  سراسر 
زمینه مناسب سازی پارک ها برای استفاده معلولان 

تقدیر کنیم.
و  اتوبوس ها  افزود:  بهزیستی  سازمان  رئیس 
سفرهای  در  مسافربری  شرکت های  تعاونی های 
تسهیل  را  معلولان  سفر  باید  هم  شهری  بین 
از  یکی  ترمینالی  هر  در  که  کردیم  توصیه  کنند. 
به  خدمات  ارائه  برای  نقلی  و  حمل  شرکت های 
معلولان در نظر گرفته شود. متأسفانه نابینایان در 
سفرهای بین شهری توانایی چندانی ندارد و قادر 

به سفرهای بین شهری نیستند.
قادری تاکید کرد: قانون جامع حمایت از معلولان 
به صورت مشخص بیان می کند که دستگاه ها چه 
وظایفی در قبال معلولان دارند. در آخرین جلسه ای 
معاون  دفتر  در  رمضان  مبارک  ماه  اواخر  در  که 
خوبی  بسیار  اتفاقات  داشتیم  جمهور  رئیس  اول 
صورت گرفت و مصوبات به تمامی دستگاه ها ابلاغ 
ابعاد  اشتغال  در خصوص  است. خوشبختانه  شده 
توانبخشی و ارتقای تعرفه های درمانی و توانبخشی 

مصوبات خوبی داشتیم.
مورد  موضوعات  از  برخی  اینکه  بیان  با  قادری 
از  برخی  گفت:  هستند؛  بازده  زود  معلولان  نیاز 
موضوعات هم نیازمند هماهنگی های بیشتر است. 
که  بدانند  باید  دستگاه ها  با  مرتبط  عناصر  همه 
از  درصد   ۸ حداقل  به  نسبت  و  جامعه  به  نسبت 
اگر  سازمان ها  این  هستند.  مسئول  جامعه  افراد 
اگر  و  دارند  شهری  توسعه  برای  تفصیلی  طرح 
باید  برای دستگاه خود در نظر دارند  را  بودجه ای 
در قبال این بخش قابل توجهی از جمعیت کشور 
همه  که  است  موضوعاتی  اینها  باشند  حساس 

مسئولان باید آن را حس کنند.
از  پس  باید  مسئول  یک  اینکه  بیان  با  قادری 
در  سیاستی  چه  که  کند  اعلام  کوتاه  مقطع  یک 
ما  که  مواردی  از  یکی  گفت:  دارد  معلولان  قبال 
درخواست می کنیم این است که هر شهرداری پس 
از ابلاغ حکم مأموریت خود پس از ۳ ماه میهمان 
ما باشد تا ما نیازهای خود را توضیح دهیم. افرادی 
که به سمت های شهری گمارده می شوند نیازمند 
حقوق  از  حمایت  قانون  اجرای  برای  هماهنگی 
ما  وظیفه  توضیحات  این  ارائه  و  هستند  معلولان 

در قبال آنان است.
وی با اشاره به لزوم اعمال زیرنویس در برنامه های 
صدا و سیما گفت: متأسفانه در این جلسه نماینده 
بار  اما ما هم هم چند  صدا و سیما حاضر نیست 
نابینایان  تا  است  زیرنویس لازم  اعمال کردیم که 
همه  در  شوند  متوجه  را  فیلم  مفهوم  ناشنوایان 
کشورها این موضوع توجه شده است در کشور ما 
هم قرار بر این بود که صدا و سیما در خصوص این 
مسئله راهکاری بیندیشد و ما هنوز منتظر نتیجه 

بررسی صدا و سیما هستیم.
باید  هم  مسکن  ملی  سازمان  کرد:  تاکید  قادری 
برای مناسب سازی مسکن برای استفاده از معلولان 
مواردی را در نظر بگیرد تا ما خدایی ناکرده خانه ای 
را نسازیم که در آن به نیازهای معلولان توجه نشده 

باشد.

وی خاطرنشان کرد: سازمان برنامه و بودجه، وزارت 
راه و شهرسازی و وزارت صنعت معدن و تجارت و 
صدا و سیما نمایندگانی به این جلسه نفرستادند. 
می شود  برگزار  بار  چند  سالی  تنها  جلسات  این 
مسئول  دستگاه های  نماینده  حضور  نیازمند  و 

هستیم.

مقیم  ایرانیان  از  بسیاری  قضاییه گفت:  قوه  رئیس   
خارج از کشور می توانند به وطن بازگردند و بازگشت 
ایراد و ضرری ندارد بلکه  ایران نه تنها هیچ  آنها به 
واجد منفعت برای خود و کشور است؛ این ماندن آنها 

در خارج از کشور است که واجد ضرر است.  
به گزارش ایرنا از مرکز رسانه قوه قضائیه، حجت الاسلام 
والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای در گردهمایی 
در  ایران  اسلامی  جمهوری  نمایندگی های  رؤسای 
روزافزون  پیشرفت های  به  اشاره  با  کشور  از  خارج 
داشت:  اظهار  مختلف  عرصه های  در  اسلامی  ایران 
از  با وجود همه توطئه هایی که  ایران اسلامی  امروز 
سوی دشمنان اعِمال شده، با اقتدار و عزت در حال 
با همین  بر همین اساس و منطبق  پیشرفت است؛ 
پیشرفت روزافزون، همانگونه که مقام معظم رهبری 
تاکید کردند، ما در نظم نوین جهانی باید جایگاه خود 

را تثبیت کنیم.
رئیس دستگاه قضا با تقریر و تشریح مقتضیات نظم 
نوین جهانی گفت: در قالب نظم نوین جهانی شاید 
لازم باشد در برخی از مقررات، ساختارها، مشی ها و 
ارتباطات میان دستگاهی در داخل کشور تجدیدنظر 
کنیم؛ شاید لازم باشد در این قالب نوین، بیشتر از 
را  خود  تجربیات  و  کنیم  استفاده  دیگران  تجربیات 

بیش از پیش در اختیار دیگران قرار دهیم.
وی با اشاره به تدوین سند تحول در دستگاه قضایی 
و سیر ارتقاء و تعالی آن افزود: ما دوره فعلی در قوه 
قضائیه را دوره »تحول و تعالی« نامیده ایم و هدف مان 
از این نامگذاری آن است که نشان دهیم به صورت 
رفع  و  پیشرفت  و  بهبود  مسیر  می خواهیم  روزانه 
در  و  زدن  درجا  از  و  بگیریم  پیش  در  را  کاستی ها 

گذشته ماندن، بپرهیزیم.
توجه  با  امروز  کرد:  تصریح  قضائیه  قوه  رئیس 
مختلف  عرصه های  در  که  روزانه ای  تحولات  به 
تا در راستای  نیاز داریم  جهانی به وقوع می پیوندد، 
مسئولیت های خود از جمله پیشگیری از وقوع جرم و 
تعقیب مجرمان، ارتباطات بین المللی خود را گسترش 
دهیم و قوانین و ساختاهای خود را منطبق بر این 
شاهدیم  امروز  کنیم.  تنظیم  ارتباطات  گستردگی  
وقوع  به  دنیا  از  گوشه ای  در  مجرمانه ای  عمل  که 
می پیوندد و منشأ و نتیجه آن در داخل ظاهر می شود؛ 
لذا ما نمی توانیم فارغ از گسترش ارتباطات با دستگاه 
دیپلماسی، امور محوله خود را در عرصه بین المللی به 

نحو مطلوب پیش ببریم.
مسائل  تأثر  و  تأثیر  به  اشاره  با  اژه ای  محسنی 
حوزه های گوناگون بر یکدیگر گفت: امروز نمی توانیم 
با اتکاء صرف به مسائل سیاسی یا امنیتی یا نظامی یا 
فرهنگی، مسائل کشور را حل کنیم و به پیش ببریم؛ 
امروز هم امنیت لازم است و هم رفاه؛ امروز هم تعالی 
لازم است و هم تمدن سازی اسلامی؛ ما باید به این 
بهره گیری  با  و  بنگریم  یکپارچه  صورت  به  مقوله ها 

به  از همه ظرفیت های موجود، در عرصه های مزبور 
پیشرفت برسیم.

در  سرمایه گذاری  جذب  برای  مطلوب  فضای  ایجاد 
کشور از ناحیه اتباع ایرانی مقیم خارج از کشور

رئیس عدلیه با اشاره  به اولویت مسائل اقتصادی در 
کشور افزود: ما امروز اگر نتوانیم در عرصه اقتصادی 
شاید  شویم  نائل  مطلوب  خودکفایی  و  پیشرفت  به 
ناهنجاری های  بروز  و  امنیتی  و  سیاسی  مسائل  در 
از  یکی  شویم؛  مواجه  مشکل  با  نیز  اجتماعی 
شاخصه های اصلی در امر پیشرفت اقتصادی، تأمین 
امنیت سرمایه گذاری در کشور است؛ ما در قوه قضائیه 
و دستگاه دیپلماسی در این عرصه می توانیم هم افزایی 

زیادی داشته باشیم.
عهده  بر  زمان  از  من  برنامه های  از  یکی  گفت:  وی 
ایجاد فضای  گرفتن مسئولیت ریاست دستگاه قضا، 
مطلوب برای جذب سرمایه گذاری در کشور از ناحیه 
اتباع ایرانی مقیم خارج از کشور و حتی اتباع خارجی 
گام هایی  مهم،  این  تحقق  راستای  در  اگرچه  بود؛ 
عرصه  این  در  مطلوب  تحول  آن  اما  شده  برداشته 

محقق نشده است.
رئیس قوه قضائیه ادامه داد: تبعه ایرانی مقیم خارج 
از کشور که می خواهد در داخل ایران سرمایه گذاری 
رفت وآمد  در  تسهیل  نیازمند  نخست  وهله  در  کند، 
که  یابد  اطمینان  می خواهد  بعد،  وهله  در  و  است 
سرمایه او به سبب تغییر یک دولت یا وزیر یا اتخاذ 
یک سیاست مقطعی، ضایع و زایل نمی شود؛ ما در 
نتیجه  باید در  و  دستگاه دیپلماسی  دستگاه قضایی 
هم افزایی با یکدیگر، در مسیر تحقق این خواسته های 

اتباع ایرانی گام برداریم.
محسنی اژه ای به تبیین و تشریح فرآیندهایی پرداخت 
که در چارچوب آنها، قوه قضاییه و دستگاه دیپلماسی 
می توانند مساعدت ها و هم افزایی های خود را افزایش 

دهند.
در  موجود  ظرفیت  به  اشاره  با  قضائیه  قوه  رئیس 
شورای عالی ایرانیان خارج از کشور بر ضرورت افزایش 
بهره گیری از ظرفیت های این شورا به منظور رسیدگی  

مطلوب تر بر امور ایرانیان خارج از کشور تاکید کرد.
محسنی اژه ای افزود: کمیته و سامانه ای که به منظور 
تسهیل عبور و مرور ایرانیان مقیم خارج از کشور تعبیه 
شده، باید کارآمدتر باشد و از منظر قوه قضاییه پاسخ 
به بسیاری از سؤالات ایرانیان مقیم خارج از کشور که 

از طریق این سامانه واصل می شود، بلااشکال است.
فرایندهای  از  بسیاری  هوشمندسازی  شدن  محقق 

دادرسی مرتبط با اتباع ایرانی مقیم خارج از کشور
رئیس قوه قضائیه با اشاره به گسترش هوشمندسازی 
عمده  شدن  الکترونیکی  و  قضایی  دستگاه  در 
آینده،  ماه های  طی  گفت:  قضایی،  رسیدگی های 
از  بسیاری  کردن  الکترونیکی  و  هوشمندسازی 
فرایندهای دادرسی و رسیدگی های قضایی مرتبط با 

اتباع ایرانی مقیم خارج از کشور محقق خواهد شد؛ 
دستگاه دیپلماسی و نمایندگی های ایران در خارج از 
کشور در قالب این فرآیند به لحاظ احراز هویت اتباع 
ایرانی می توانند بسیار کمک کار دستگاه قضایی باشند.

ایرانیان  بازگشت  مقوله  به  اشاره  با  ای  اژه  محسنی 
مقیم خارج از کشور اظهار داشت: به زعم ما و از نظر 
ما، بسیاری از ایرانیان مقیم خارج از کشور می توانند 
به وطن خود بازگردند و بازگشت آنها به ایران نه تنها 
برای  منفعت  واجد  بلکه  ندارد  ضرری  و  ایراد  هیچ 
خودشان و کشور است؛ بالعکس، از نظر ما، این ماندن 
آنها در خارج از کشور است که واجد ضرر است. در هر 
صورت وقتی مقامات کشور و سران قوا موافق بازگشت 
ایرانیان خارج از کشور به وطن هستند باید بررسی 
کرد که چرا این مهم به صورت کامل محقق نمی شود؛ 
باید موانع را رفع کرد؛ بسیاری از موانع و گره های کار 
را می توان با هزینه کم رفع کرد و جلوی وقوع بسیاری 

از مسائل و دردسرها را گرفت.
قاضی القضات اظهار داشت: حتی آن فرد ایرانی مقیم 
یا پرونده ای  با مسئله   خارج نیز که در داخل کشور 
حقوقی یا کیفری مواجه است، بحث بر سر این ندارد 
که به این مسئله یا پرونده رسیدگی نشود، بلکه تاکید 
او آن است که به محض ورود به کشور در فرودگاه، 
رسیدن  از  پس  بتواند  او  تا  نشود  دستگیر  بلافاصله 
درخصوص  موجود،  قانونی  مسیرهای  از  وطنش،  به 
مسئله یا پرونده خود، پیگیری های مقتضی را انجام 

دهد.
انعقاد  برای  عدلیه  آمادگی  به  اشاره  با  وی 
موافقت نامه های همکاری و معاضدت قضایی با سایر 
کشورها گفت: ما در قوه قضاییه این آمادگی را داریم 
تا با کشورهای مختلف موافقت نامه های قضایی منعقد 
تا  می خواهیم  دیپلمات ها  و  سفرا  شما  از  و  کنیم 

مقدمات این امر را فراهم آورید.
رئیس دستگاه قضا گفت: جمهوری اسلامی ایران با 
در  قضایی  موافقت نامه های  نیز  کشورها  از  بسیاری 
دارد  محکومان  استرداد  قبیل  از  مختلف  حوزه های 
اما از این ظرفیت ها به نحو کامل و مطلوب استفاده 
قبیل  این  باید  و دیپلمات ها  بنابراین سفرا  نمی شود 

ظرفیت ها را فعال تر کنید.
کشورها  تمام  با  که  است  آن  ما  تاکید  افزود:  وی 
منعقد  محکومان  استرداد  بر  ناظر  موافقت نامه های 
این  فاقد  که  کشورهایی  قبال  در  حتی  و  کنیم 
موافقت نامه با آنها هستیم، به صورت موردی توافقاتی 

را حاصل کنیم.
محسنی اژه ای با اشاره به دستورالعمل نحوه رسیدگی 
قوه  تاکید  گفت:  خارجی  اتباع  جرائم  و  اتهامات  به 
قضائیه آن است که همه مراحل رسیدگی های قضایی 
به پرونده اتهامات و جرائم یک تبعه خارجی اعم از 
بازداشت،  دادن،  قرار  تعقیب  تحت  احضار،  مراحل 
محاکمه و مجازات به اطلاع معاونت روابط بین الملل و 
دبیر ستاد حقوق بشر برسد و این معاونت نیز مراتب 
امور  وزارت  قبیل  از  متولی  اطلاع دستگاه های  به  را 
برساند  امنیت ملی  خارجه و دبیرخانه شورای عالی 
تا حداکثر هماهنگی و هم افزایی در این حوزه میان 

دستگاه های داخلی محقق شود.
وضعیت  تطبیقی  بررسی  با  قضائیه  قوه  رئیس 
رسیدگی های قضایی در داخل کشور با خارج از کشور، 
از  از بسیاری  گفت: وضعیت امور مختلف قضایی ما 
جهات بر خارج از کشور تفَوق و برتری دارد؛ در همین 
با  رهبری  معظم  مقام  موافقت  شاهد  گذشته  سال 
اسلامی  انقلاب  پیروزی  سالگرد  در  گسترده  عفوی 
بودیم که مطلوب بود این امر از جانب شما سفرا و 
مدعیان  برای  بیشتر  و  مبسوط  بصورت  دیپلمات ها، 
این عفو گسترده،  قالب  تبیین شود؛ در  حقوق بشر 
۸۹ هزار نفر، مورد عفو قرار گرفتند و در اقدامی بدیع، 
نیز شد که پرونده شان  آنهایی  این عفو شامل  حتی 

هنوز در حال رسیدگی بود.
دستگاه قضایی همکاری های قابل توجهی به وزارت 

امور خارجه داشته است
با  خارجه  امور  وزیر  گردهمایی،  این  در  همچنین 
اشاره همکاری های صمیمانه و تنگاتنگ قوه قضائیه 
و دستگاه دیپلماسی، اظهار داشت: دستگاه قضایی در 
مدت اخیر همکاری های قابل توجهی به وزارت امور 
خارجه داشته تا این وزارتخانه بتواند با کمترین چالش 

به وظایف خود در حوزه سیاست خارجی عمل کند.
قضا  دستگاه  همکاری  از  امیرعبداللهیان  حسین 
در  کشور  کل  دادستانی  و  بشر  حقوق  ستاد  به ویژه 
امر پاسخگویی به پرسش های ایرانیان خارج از کشور 
در سامانه »پرسمان تردد« که توسط وزارت خارجه 
دکتر  انتخاب  و گفت:  قدردانی کرد  راه اندازی شده، 
غریب آبادی به عنوان معاون امور بین الملل قوه قضاییه 
که صاحب تجربه و دانش بالایی در عرصه دیپلماسی 
هستند، نشان دهنده حُسن انتخاب و توجه ویژه رئیس 

دستگاه قضا به حوزه سیاست خارجی است.
از ظرفیت های دیپلماسی قضایی استفاده شود

این  در  نیز  دادگستری  وزیر  رحیمی  امین حسین 
گردهمایی، خواستار استفاده حداکثری نمایندگی های 
از  کشور  از  خارج  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
همین  در  و  شد  قضایی  دیپلماسی  ظرفیت های 
موافقت نامه های  اجرای  قانون،  مطابق  گفت:  ارتباط 
قضایی بر عهده وزیر دادگستری است و من از همه 
از  خارج  در  ایران  اسلامی  جمهوری  نمایندگی های 
کشور می خواهم که مقدمات اجرای این موافقت نامه ها 

را فراهم کنند.
برای  می توانند  دیپلمات ها  کرد:  تصریح  وی 
قضایی  موافقت نامه های  کامل تر  هرچه  اجرایی شدن 
استرداد  و  محکومان  انتقال  حوزه های  در  ویژه  به 

مجرمان، قدم های موثرتری بردارند.
انزوای  در  نمی تواند  کشوری  ارتباطات  عصر  در 

بین المللی توسعه و بسط پیدا کند
این  در  نیز  کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
گردهمایی با بیان اینکه در رشد و توسعه هر کشوری 
عرصه های  در  آن  رویکردهای  و  خارجی  سیاست 
کرد:  تصریح  است،  اهمیت  حائز  بسیار  بین المللی 
تجربه جامعه جهانی به اثبات رسانده که هیچ  کشوری 
بدون در پیش گرفتن یک سیاست توسعه گرا و کارآمد 
نمی تواند به رشد دست پیدا کند و کشور ما نیز از از 

این قاعده مستثنی نیست.
ذبیح الله خداییان ادامه داد: در صورتی رشد و توسعه 
در کشوری پایدار خواهد بود که علاوه بر ساماندهی 
روابط  و  مدبرانه  خارجی  سیاست  یک  از  اقتصاد، 

بین الملل توسعه گرا برخوردار باشد.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور افزود: امروزه جامعه 
جهانی تحت عنوان دهکده جهانی و عصر ارتباطات 
است و بنابراین کشوری نمی تواند در انزوای بین المللی 

توسعه و بسط پیدا کند.
وی با طرح این سئوال که آیا جامعه جهانی فقط در 
آمریکا و اروپا خلاصه می شود یا نه؟ با استناد به بیانات 
رهبر معظم انقلاب اظهار داشت: بر اساس تاکیدات 
برنامه  بالادستی  اسناد  و  رهبری  معظم  مقام  مکرر 
ششم توسعه یا لایحه برنامه هفتم، وزارت امور خارجه 
مکلف شده است شرایط سیاسی لازم را برای تقویت 
خصوص  به  جهان  کشورهای  با  ارتباط  جانبه  همه 
کند،  فراهم  نوظهور  قدرت های  و  منطقه  کشورهای 
نمی شود  خلاصه  اروپا  و  آمریکا  در  جهان  بنابراین 
و  به کشورهای منطقه  اول  ما در درجه  نگاه  باید  و 
قدرت های  و  جهانی  نوین  نظم  به خصوص  اسلامی 
نوظهوری که امروزه در جهان قد علم کرده اند، باشد.

این مسئول عالی قضایی نامگذاری شعارهای هرسال 
از سوی رهبر معظم انقلاب را حاکی از اهمیت این 
موضوع دانست و در همین زمینه در اولویت قرار دادن 

دیپلماسی اقتصادی را مورد تاکید قرار داد.
اقتصادی  دیپلماسی  الزامات  تبیین  به  خداییان 
پرداخت و به عنوان اولین نکته تقویت بخش خصوصی 
را مورد تاکید قرار داد و بیان کرد: امروزه ضمن تقویت 
اقتدار نظامی که جزء اولویت های هر کشوری است، 
مولفه های دیگری از جمله مسایل سیاسی، اقتصادی، 

فرهنگی و ... هم در کنار آن تاثیرگذار است.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور افزود: در کشور ما 
اقتصاد دولتی است و به همین منظور از زمان برنامه 
تاکید  مورد  خصوصی  بخش  به  توجه  بعد  به  سوم 
تاکنون چندان  این حوزه  در  اگرچه  که  گرفت  قرار 
موفقیتی حاصلی نشده است اما با توجه به تاکیدات 
رهبر معظم انقلاب علی الخصوص در نامگذاری شعار 
مقوله  این  به  باید  تورم  مهار  و  تولید  رشد  امسال 

اهمیت بیشتری داده شود.

در گردهمایی رؤسای نمایندگی های جمهوری اسلامی ایران در خارج از کشور؛

رئیس قوه قضائیه:  بازگشت ایرانیان خارج از کشور 
هیچ ایراد و ضرری ندارد

خبر

تور عملیاتی اجرایی برای 

مناسب سازی در کشور راه اندازی شود

آماده  با  امسال  معاون عمرانی وزیر کشور، گفت: 
سازی تقویم فشرده ای و حضور میدانی در دفاتر 
دستگاه ها، نسبت به راه اندازی تور عملیاتی اجرای 
برای مناسب سازی اقدام کنیم و از دستگاه ها نیز 

حساب کشی شود.
در  نژاد  جمالی  مهدی  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
بیست و پنجمین جلسه ستاد هماهنگی و پیگیری 
مناسب سازی کشور، افزود: دست اندرکارانی مانند 
شهرسازی،  عالی  شورای  مسکن،  عالی  شورای 
شورای شهر تهران و شورای کمیسیون ماده پنج 
یک  سازی  مناسب  گلوگاه های  برای  امسال  باید 
برنامه  آن  براساس  و  کنند  آماده  فشرده  تقویم 

ریزی داشته باشند.
وی اضافه کرد: از این طریق می توانیم از دستگاه ها 
حساب کشی کنیم چون با نامه نگاری، خیلی از 
سفر  اگر  مثال  طور  به  شود  نمی  محقق  مسائل 
به یزد نداشتیم شورای شهر را نسبت به مناسب 
جلسات  اینگونه  در  کردیم.  نمی  حساس  سازی 
به صورت کامل گفته  باید  مسائل مناسب سازی 

شود و موضوعی نباید مغفول بماند.
معاون عمرانی وزیر کشور، گفت: حداقل ۱۰ سال 
است که باید اتفاقاتی در حوزه مناسب سازی در 
طور  به  مورد  این  و  بیفتد  شهری  بین  قطارهای 
مداوم نیز مطرح می شود اما افراد سالم هم سخت 

می توانند از اینگونه امکانات استفاده کنند.
جمالی نژاد تاکید کرد: مصوباتی در حوزه مناسب 
سازی داریم که در اجرا با ضعف مواجه هستند و 
پیچیده ای  آنها لازم است مسیرهای  اجرای  برای 
طی شود چون دستگاه هایی که باید اجرا و عمل 
نشده اند؛  حساس  سازی  مناسب  به  نسبت  کنند 
شورای عالی استانها و شورای شهرها و شهرداران 
به عنوان سیاستگذاران شهری، آنطور که شایسته 

است، روی قضیه حساس نیستند.
وی اظهار داشت: با توجه به فعالیت دولت تحول 
نیازها،  کردن  مصوب  باید ضمن  سیزدهم،  گرای 
از جامعه نخبگان هم دعوت کنیم تا اگر طرح یا 
ارائه  را  دارند  سازی  مناسب  زمینه  در  راهکاری 
نمایند زیرا در ۲7 سال گذشته هنوز راهبرد تازه و 

نقشه راهی در این زمینه نداریم.
معاون عمرانی وزیر کشور اظهار داشت: پیشنهاد 
سازی  مناسب  موضوعات  پیگیری  که  است  این 
باید مستمر و برخی از آنها میدانی و خارج از مرکز 

باشد.
مصوبات ستادهماهنگی و پیگیری مناسب سازی 

باید پیگیری شود
رئیس سازمان بهزیستی کشور نیز در این جلسه 
ستاد  قبل  جلسه  مصوبه   ۲۹ پیگیری  خواستار 
و  مناسب سازی کشور شد  پیگیری  و  هماهنگی 
در  وزیر  معاون  با حضور چهار  قبل  گفت: جلسه 
تراز ملی برگزار شد و لازم است این مصوبات به 

طور کامل پیگیری و محقق شوند.
به  مربوط  مصوبات  این  از  بند   ۱۴ افزود:  وی 
اینکه  به  توجه  با  و  است  و شهرداران  استانداران 
است،  شده  انجام  کشور  وزیر  توسط  آنها  ابلاغ 
را  شهرداران  و  فرمانداران  استانداران،  رو  این  از 
مکلف می کند که با جدیت پیگیری کنند ضمن 
تحقق  میزان  که  شود  احصا  است  لازم  اینکه 
استانی  و  این مصوبات در حوزه های شهرستانی 
بهزیستی کشور  بوده است. رئیس سازمان  چقدر 
شاخص  گنجاندن  به  نسبت  کشور  وزارت  گفت: 
استخدامی  و  اداری  امور  سازمان  با  ارزیابی  های 
و  استانداران  همچنین  کنند  پیگیری  باید  کشور 
فرمانداران هم باید طرح های جامع و هادی را از 
طریق ادارات راه و شهرسازی پیگیری می کردند.

به گفته او، قرار بود طبق ماده ۲۹ در وزارت راه و 
شهرسازی جلسه تشکیل شود اما با وجود پیگیری 
نشده  برگزار  جلسه  این  هنوز  شده،  انجام  های 

است.
خواستار  همچنین  بهزیستی  سازمان  رئیس 
آن  براساس  که  مصوب  موارد  از  یکی  پیگیری 
زمینه  در  نفر  یک  باید  فرمانداران  و  استانداران 

مشاوره در امور معلولین را معرفی کنند، شد.
بحث  پیشین،  جلسه  مصوبات  در  افزود:  قادری 
سرفصل  با  بودجه  در  مشخصی  ردیف  گنجاندن 
انجام  را  آن  ها  دستگاه  برخی  که  بود  مناسب 
دادند. مصوبات کلان و جدی است و در این زمینه 
لازم است که میز مشترکی تشکیل شود و ستاد از 

محل وزارت کشور مصوبات را پیگیری کند.

سال ششم - شماره   4187

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   140260301022000421
1402/02/18هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون 
فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی عباس افشار پور فرزند عبدالحسین به شماره 
ششدانگ  به   نسبت  ازتهران  شناسنامه 6402 صادره 
یک قطعه زمین بمساحت 51/55 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک 1 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 153 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  جعفری  محمود  رسمی 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در 
از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 

بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 
هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /03 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 21 / 03 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   140260301022000422
1402/02/18هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون 
فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
شناسنامه  شماره  به  صالح  فرزند  محرمی  علی  متقاضی 

قطعه  یک  ششدانگ  به   نسبت  ازمیانه  صادره   101
زمین بمساحت 152/85 متر مربع مفروز و مجزی شده 
از 163  تفکیکی   - قطعه  از  مفروز  فرعی  پلاک 107  از 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
به منظور اطلاع  لذا  تاجیک محرز گردیده  رسمی خداداد 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در 
از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 
هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 06 /03 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 21 / 03 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

یکشنبه 7   خرداد  1402



استان ها
اخبار

وزیر تعاون: دولتمردان به روند 

پیشرفت امور نظارت مستمر دارند

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: دولتمردان بر اساس وظایف ذاتی 
به صورت مستقیم و مستر بر روند پیشرفت امور در مناطق مختلف کشور 

نظارت مستمر دارند و مسائل را بررسی می کنند.
از  بازدید  حاشیه  در  مرتضوی  صولت  سید  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
وضعیت قطار حومه ای تهران – پیشوا در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
در آستانه شصتمین سالگرد قیام خونین ۱۵ خرداد سال ۴۲ مردم دشت 
ورامین و به منظور ابلاغ سلام رئیس جمهور، سفر به شهرستان پیشوا به 
عنوان شهر خون و قیام در دستور کار قرار گرفته تا ضمن دیدار با مردم، 

مسائل و مشکلات این شهرستان مورد بررسی قرار گیرد.
نظارت  دولتمردان،  ذاتی  وظایف  مهم ترین  از  یکی  داشت:  اظهار  وی 
عملیاتی و میدانی از پیشرفت امورات در مناطق مختلف کشور است 
از این رو، بازدیدی از قطار حومه ای تهران – پیشوا صورت گرفت تا 
مطالبات مردم که از سوی نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، 
فرماندار و امام جمعه پیشوا ارائه شده، از نزدیک مورد ارزیابی قرار گیرد.

با همت  که  است  این  دولت سیزدهم  تمام تلاش  افزود:  تعاون  وزیر 
مضاعف، بهترین خدمات به مردم ارائه شود تا شرمنده مردم خونگرم و 

انقلابی نباشیم و مشکلات در کمترین زمان رفع شود.
مرتضوی تصریح کرد: تصمیماتی در خصوص قطار حومه ای و درمانگاه 
تأمین اجتماعی پیشوا اتخاذ شده که از اثرات آن به زودی مردم پیشوا 

برخوردار می شوند.
دولت به پاس قیام خونین ۱۵ خرداد خدمات ویژه ای به مردم پیشوا 

ارائه می کند
نماینده مردم ورامین، پیشوا و قرچک در مجلس شورای اسلامی نیز در 
جمع خبرنگاران اظهار داشت: دولت سیزدهم به پاس قیام خونین ۱۵ 
خرداد مردم دشت ورامین، خدمات ویژه ای به مردم پیشوا ارائه می کنند 

که این خدمات تا پایان خرداد به مردم ارائه می شود.
حسین نوش آبادی فازود: بازدید وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از قطار 
حومه ای تهران – پیشوا و دیدار و گفت وگو با مردم باعث شد که وی در 
جریان مشکلات و معضلات مردم در استفاده از حمل و نقل ریلی قرار 
گیرد و در جلسه مشترک با مسئولان شهرستان، دستورات لازم برای 

رفع این مشکلات صادر شود.
وی گفت: قطار حومه ای تهران – پیشوا از مشکل تهویه هوا، کمبود واگن 
و وضعیت گرمایشی و سرمایشی برخوردار است که وزیر تعاون با تماس 
تلفنی با وزیر راه و شهرسازی، دستورات لازم برای رفع هر چه سریعتر 

این مشکل با همراهی وزارت تعاون را صادر کرد.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجه مجلس شورای اسلامی 
افزود: افتتاح ساختمان تأمین اجتماعی نیز یکی ازمطالبات مردم و جامعه 
کارگری شهرستان پیشوا است که قرار شد بر اساس مصوبه سازمان 
تأمین اجتماعی، ساختمان مستقل تأمین اجتماعی در خرداد ماه افتتاح 

و فعالیت خود را آغاز کند.
نوش آبادی افزود: با دستور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی مقرر شد تا 
اعتبار لازم برای تجهیز امکانات مرکز فنی و حرفه ای پیشوا اختصاص 

پیدا کند.

فیبر نوری به شهرک صنعتی 
صفادشت ملارد رسید

آئین  )ع(  الرضا  موسی  ابن  علی  حضرت  ولادت  سالروز  با  همزمان 
بهره برداری از فیبر نوری شهرک صنعتی صفادشت روز چهارشنبه با 

حضور مسئولان استانی و شهرستانی برگزار شد.
به گزارش ایرنا، در فاز نخست طرح فیبر نوری شهرک صنعتی صفادشت 
که با ۱۰۰ میلیارد یال راه اندازی شده است، یکهزار واحد صنعتی در 
این شهرک تحت پوشش اینترنت پرسرعت فیبر نوری)FTTH( قرار 

می گیرند.
شورای  اجتماعات  سالن  در  که  طرح  این  از  برداری  بهره  آیین  در 
شهر صفادشت برگزار شد، فرماندار ملارد، مدیرعامل مخابرات ایران، 
و  شهرستان  جمعه  ائمه  تهران،  استان  منطقه  مخابرات  مدیرعامل 

جمعی از مسئولان محلی و استانی حضور داشتند.
شهرستان ملارد دارای با ۲ بخش مرکزی و صفادشت در جنوب غرب 

استان واقع شده است.
به گزارش ایرنا، شهرک صنعتی صفادشت با ۸۰۰ هکتار وسعت و ۵۰۰ 
واحد صنعتی فعال بزرگترین شهرک صنعتی غیردولتی کشور می باشد 

و به عنوان یکی از قطب های صنعتی استان تهران مطرح است.

۱۰۰ هزار هکتار از زمین های کشاورزی 

استان تهران سنددار شد
 استان تهران با ۵۳ هزار قطعه زمین کشاورزی سنددار شده به مساحت 
۱۰۰ هزار هکتار، رتبه نخست صدور اسناد کشاورزی را دربین سایر 

استان های کشور کسب کرد.
به گزارش ایرنا از اعلام سازمان جهاد کشاورزی استان تهران، جبرئیل 
برادری رئیس این سازمان روز چهارشنبه در این باره گفت: تاکنون 
برای ۵۳ هزار و ۴۰۷ قطعه از زمین های کشاورزی این استان سند 

تک برگ صادرشده است.
وی خاطرنشان کرد: تاکنون برای بالغ بر ۱۰۰ هزار هکتار از زمین های 
کشاورزی استان نیز که ۴۰ درصد اراضی کشاورزی را شامل می شود، 

سند تک برگ صادر شده است.
برادری اظهار داشت: با بالاترین میزان صدور اسناد کشاورزی در سطح 

کشور، استان تهران رتبه نخست کشوری را بدست آورد.

نماینده مسیحیان ارامنه شمال کشور 
مجلس  اصناف  فراکسیون  عضو  و 
شورای اسلامی گفت: در پایتخت ۱۵۰ 
 ۳ تهران  استان  در  که  داریم  اتحادیه 
میلیون و کل کشور ۹ میلیون نفر در 

اتحادیه ها و صنوف عضو هستند.
در  شاوردیان  آرا  ایرنا،  گزارش  به 
حاشیه افتتاح ساختمان اداری اتحادیه 
تراش شهر پردیس  فلز  و  ماشین ساز 
ساختمان  افتتاح  گفت:  خبرنگاران  به 
نمایندگان  حضور  برای  ای  بهانه 
مجلس، رئیس اداره کل امور مالیاتی، 
مسئولان  و  زیست  محیط  مسئولان 
مشکلات  شنیدن  برای  شهرستانی 

اصناف و اتحادیه ها بود.
وی افزود: در ۲ سال گذشته فراکسیون 
با  اثربخشی  و  اصناف جلسات مستمر 
اتحادیه ها برگزار کرد و فرصت خوبی 
برای رصد مشکلات اصناف و اتحادیه 

ها به صورت میدانی داشتیم.
کرد:  خاطرنشان  مجلس  نماینده  این 
مشکلات اصناف و اتحادیه ها با تعامل 
از  بیش  شهرستان  دستگاههای  بین 
پیش رفع و حل خواهد شد و مشکلات 
را از طریق کمیسیون عمران پیگیری 

می کنیم.
 ۸۵ حدود  در  داد:  ادامه  شاوردیان 
درصد از شهرستان پردیس در محدوده 
این  در  و  شده  واقع  زیست  محیط 
دیگر  از طریق  که  دادیم  قول  نشست 
فراکسیون  و  تهران  استان  نمایندگان 
محیط زیست مجلس شورای اسلامی 
مشورت،  جمهوری  ریاست  معاونت  و 

صحبت و جلسه داشته باشیم.
وی با اشاره به سایر مشکلات اتحادیه و 
صنعتگران، اظهار داشت: مباحث بیمه 
رشد  و  حاضر  حال  در  مالیاتی  و  ای 
ای  آینده  در  پردیس  شهر  جمعیت 
نقل  و  مشکلات حمل  دور  چندان  نه 
خدمات  دیگر  و  فاضلاب  برق،  آب،   ،

شهری را به همراه خواهد داشت.
این نماینده مجلس یادآور شد: ما باید 
شهرداری  با  جلساتی  اکنون  هم  از 
پردیس، شرکت عمران برای مشکلات 
آتی رو به گسترش شهرستان راهکاری 

مناسب ارائه کنیم.
ادامه  مجلس  عمران  فراکسیون  عضو 

در  اجرای طرح جهش مسکن  با  داد: 
فازهای  در  مردم  سکونت  و  پردیس 
شبکه  گسترش   ۸  ،۹،۱۱،۵ جدید 
حمل و نقل شهر جدید پردیس برای 
و  بومهن  رودهن،   ، تهران  به  تردد 
با  باید  که  دارد  ضرورت  شهرها  سایر 
برنامه  شهرستان  مسئولان  همکاری 

ریزی شود.
در  زیست  محیط  پهنه  بازبینی 

شهرستان پردیس ضرورت دارد
پردیس  فرماندار  ریزی  برنامه  معاون 
 ۸۵ حدود  گفت:  آیین  این  در  نیز 
پهنه  در  پردیس  شهرستان  درصد 
مانع  که  گرفته  قرار  زیستی  محیط 
سطح  در  اجرایی  اقدامات  انجام  از 

شهرستان است.
داشت:  اظهار  حسنی  کربلایی  علی 
زیستی  محیط  پهنه  در  قرارگیری 
می  که  اقداماتی  از  کند  می  ممانعت 
تواند منجر به توسعه کار آفرینی ایجاد 
اشتغال توسعه صنایع و بخش میزبانی 
پردیس  در شهرستان  گذاران  سرمایه 

شود.
وی با بیان اینکه بازبینی پهنه محیط 
زیست از مصوبات سفر رئیس جمهور 
در فروردین سال گذشته است، افزود: 
کمک  داریم  درخواست  نمایندگان  از 
از  بخشی  مشکل  بتوانیم  تا  کنند 
مناطق مسکونی و صنعتی و مناطقی 
که صنایع ما در آن امکان توسعه دارند 

را حل کنیم.
نواحی  کرد:  خاطرنشان  مسئول  این 
اراضی  اسناد  مشکل  ما  صنعتی 
دارند، این موضوع از ۲۰ سال گذشته 
صنایع  صاحبان  برای  را  مشکلاتی 
از  و  کرده  ایجاد  صنعتی  منتطق  در 
در  حاضر  شورا  مجلس  نمایندگان 

انتظار رسیدگی  نشست در خواست و 
داریم.

کربلایی حسنی با اشاره به رشد سریع 
جمعیت اظهار داشت: رشد جمعیت در 
اتفاق  سریع  بسیار  پردیس  شهرستان 
می افتد و اگر به موضوعات شهروندان 
با  آینده  یکسال  تا  نکنیم  رسیدگی 
بحران جمعیت، آموزش، رفاه، شغل و 

نان و آب مواجه خواهیم شد.
عضو  صنفی  واحد   ۵۵۰ و  یکهزار 

اتحادیه ماشین ساز هستند
و  ماشین ساز  صنف  اتحادیه  رئیس 
در  نیز  پردیس  شهرستان  تراش  فلز 
این آیین گفت: اتحادیه صنف ماشین 
ساز و فلز تراش در شهرستان پردیس 
عضودارد  صنفی  واحد   ۵۵۰ و  یکهزار 
تولیدی  واحد   ۸۵۰ تعداد  این  از  که 

فعال هستند.
آیین  در  پنجشنبه  روز  نظریان  ناربه 
افتتاح دفتر اداری اتحادیه ماشین ساز 
ساله   ۸ سابقه  به  اشاره  با  فلزتراش  و 
ماشین  اتحادیه  داشت:  اظهار  اتحادیه 
مادر  صنایع  جزو  تراش  فلز  و  ساز 
بیش  پردیس  شهرستان  در  که  است 
با  تولیدی  و  صنفی  واحد  هزار   ۲ از 
فعال  نفر  هزار   ۱۴ حداقل  اشتغالزایی 
و  وابستگی  کردن  کم  در  و  هستند 
خودکفایی صنعت کشور نقش بسزایی 

دارند.
موجود،  مشکلات  به  اشاره  با  وی 
واحد صنفی،  هزار  داد: هشت  توضیح 
پنج  در  توزیعی  و  تولیدی  صنعتی، 
منطقه صنعتی شهرستان فعال هستند 
مناطق  تنها  وزیران  هیات  مصوبه  با   ،
عنوان  به  کمرد  و  سیف  تپه  صنعتی 
شهرک صنعتی انتخاب شدند و نواحی 
که  سیاهسنگ  و  خرمدشت  صنعتی 

ظرفیت صنعتی بالایی نیز دارند هنوز 
بلاتکلیف هستند.

آب  گاز،  نبود  داد:  ادامه  مسئول  این 
فضای  شهری،  خدمات  صنعتی،  برق 
ورزشی  فضای  سبز،  فضای  درمانی، 
معابر،  از  بسیاری  در  آسفالت  نبود  و 
مشکلات زیادی برای صنعتگران ایجاد 

کرده است.
و  ماشین ساز  صنف  اتحادیه  رئیس 
افزود:  پردیس  شهرستان  تراش  فلز 
مسئولان  و  مجلس  نمایندگان  از 
نواحی  که  داریم  انتظار  و  درخواست 
را  خرمدشت  و  سیاهسنگ  صنعتی 
با  و  کنند  صنعتی  شهرک  به  تبدیل 
مشکلات  زیست  محیط  پهنه  بازبینی 
را  منطقه  صنعتگران  مدت  طولانی 

برطرف کنند.
مشکلات،  سایر  به  اشاره  با  نظریان 
خاطرنشان کرد: از مسئولان درخواست 
موضوعات  به  که  داریم  انتظار  و 
برای  صنعتی  های  وام  تخصیص 
همکاری  صنعت،  ارتقای  و  پیشرفت 
ال  کردن  باز  بیمه،  و  مالیات  ادارات 
امورات  تسهیل  داخلی،  های  سی 
صادر کنندگان داخلی رسیدگی کنند 
و مشکلات را از پیش پای صنعتگران 

بردارند.
آرا  توانگر،  مجتبی  نشست  این  در   
احمد  مجلس،  نمایندگان  شاوردیان، 
رضا کرکه آبادی مدیر کل امور مالیاتی 
کربلایی  علی  تهران،  استان  شرق 
فرماندار،  ریزی  برنامه  معاون  حسنی 
سایر  و  زیست  محیط  مسئولان 
اتحادیه  اعضای  مسئولان شهرستان و 
داشتند  حضور  تراش  فلز  ساز  ماشین 
مسائل و مشکلات صنعتگران در طی 

این نشست بررسی شد.

عضو کمیسیون عمران مجلس: استان تهران سه میلیون 

عضو در اتحادیه و اصناف دارد

گزارش

افتتاح ۲ مدرسه و خشت گذاری 
احداث ۷ مدرسه جدید در اسلامشهر

 افتتاح ۲ مدرسه و خشت گذاری برای احداث هفت مدرسه جدید 
اسلامشهر  با حضور رئیس سازمان نوسازی مدارس انجام شد.

به گزارش خبرنگار ایرنا، سوم آذر پارسال آیت الله رئیسی سفری به 
اسلامشهر داشت و یکی از مواردی که در آن مطرح و مورد مطالبه 
با دستور  که  بود  فرسوده  مدارس  نوسازی  و  تخریب  موضوع  بود 
صریح رئیس جمهور و پیگیری مدیران شهرستان، مقرر شد هفت 
مدرسه جدید )۵ مدرسه در اسلامشهر و ۲ مدرسه در چهاردانگه( 
با اعتبار بیش از یکهزار و ۵۰۰ میلیاردریال آغاز و تا ابتدای مهر 

ماه سال جاری به بهره برداری برسد.
زند  شهبد  کلاسه   ۲۱ مدرسه  افتتاح  مراسم  امروز  راستا  این  در 
کرامت  کلاسه  چهار  مدرسه  و  )ع(  حسین  امام  شهرک  کریمی 
درس  احداث ۱۰۶ کلاس  آیین خشت گذاری  همچنین  و  اسدی 
جدید در قالب هفت مدرسه از محل مصوبات سفر رئیس جمهور 

به شهرستان اسلامشهر است اجرایی شد.
نیاز اسلامشهر به۱۰۰ مدرسه ۱۶ کلاسه

مهدی شریفیان نماینده تهران در مجلس در این ائین گفت: با روی 
کار آمدن دولت سیزدهم و سفر پر خیر و برکت رئیس جمهور به 

اسلامشهر، سال پیش پنج مدرسه بهره برداری شد.
وی ادامه داد: پنج مدرسه در اسلامشهر و ۲ مدرسه در چهاردانگه 
هم خشت گذاری و تا ابتدای سال تحصیلی آینده افتتاح می شود.

دستگاه   ۱۰۰ و  یکهزار  پارسال  افزود:  مجلس  در  تهران  نماینده 
میز و نیمکت از سازمان نوسازی و تجهیز مدارس گرفتیم که می 
دیگر  سوی  از  و  شد  کمتر  مشکلاتمان  حوزه  این  در  گفت  توان 
هشت مدرسه اسلامشهر مجهز به سیستم گرمایشی و سرمایشی 

استاندارد شد.
اسلامشهر  مدرسه  هشت  سیزدهم  دولت  در  شریفیان،  گفته  به 
ایزوگام، ۱۸ مدرسه آسفالت ریزی کامل شده است و ۲ میلیارد 

تومان تجهیزات ورزشی در مدارس این شهرستان نصب شد.
معضلات  از  یکی  را  آموزش  حوزه  در  انسانی  نیروی  کمبود  وی 
با  این مشکل  تا حدودی  البته گفت که  و  اسلامشهر عنوان کرد 

تدابیر رفع شده است.
شریفیان مطالبه دیگری را هم مطرح کرد که اسلامشهر با هشت 
مدرسه در حوزه قلع و قمع دست و پنجه نرم می کند و امیدواریم 

این موضوع با کمک دولت و خیران رفع و رجوع شود.
و  سازی  انبوه  کرد:  خاطرنشان  مجلس  در  اسلامشهر  نماینده 
افزایش جمعیت موجب شده تا سرانه آموزشی ما در این شهرستان 
کاهش یابد که باید انبوه سازان را ملزم به ایجاد پیوست آموزشی 

در کنار انبوه سازی کرد.
کشور،  مدارس  نوسازی  سازمان  رئیس  خان محمدی  حمیدرضا 
فرماندار  حبیبی  تهران، حسین  استاندار  معاون  غراوی  میرمحمد 
شهرستان اسلامشهر، عباس زارع مدیر کل نوسازی مدارس استان 
تهران، مسعود بهرامی مدیر کل آموزش و پرورش شهرستان های 

استان تهران در این آئین حضور داشتند.

فناوری های راهبردی مورد توجه 
نیروهای مسلح هستند

فناوری های  گفت:  مسلح  نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزیر  جانشین 
راهبردی مورد توجه ویژه سند جامع علم و فناوری نیروهای مسلح 
هستند و تک تک آن ها داری سند جامع تحول بوده و فناوری های 

ذیل آن ها نیز تعریف شده اند.
به گزارش خبرنگار ایرنا، سید مهدی فرحی در آیین اختتامیه دومین 
همایش فناوری های نوظهور کوانتومی در اصفهان اظهار کرد: هوش 
فضای  خودمختاری،  پیشرفته،  مواد  کوانتوم،  نانو،  بایو،  مصنوعی، 
فناوری های  این ها  نظایر  فناوری هایی  و  بعدی  سه  چاپگر  عمیق، 

راهبردی هستند که می توانند اثری جهانی در آینده داشته باشند.
وی افزود: کشور چین افزون بر ۵۰ میلیارد دلار، آمریکا ۲۰ میلیارد 
دلار و ۶ کشور عربی منطقه ۲ میلیارد دلار در زمینه فناوری کوانتوم 
سرمایه گذاری کرده اند که نشانه ای از اهمیت این فناوری برترساز 
نقش  جهانی  نوین  نظم  هندسه  در  تواند  می  فناوری  این  و  است 

آفرین باشد.
در  کرد:  تصریح  مسلح  نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزیر  جانشین 
نیروهای مسلح کشورمان سند جامع علم و فناوری نیروهای مسلح 
تدوین شده و به تصویب شورای عالی انقلاب فرهنگی رسیده است.

فرحی ادامه داد: این سند شامل فناوری های فراوانی از جمله فناوری 
کوانتوم است و در مورد تک تک این فناوری ها، سند جامع تحول 

تدوین شده و فناوری های ذیل آن نیز تعریف شده است.
امروزه  و  است  تغییر  حال  در  جهان  در  قدرت  هندسه  گفت:  وی 
نمایی  قدرت  دوران  و  تشکیل  حال  در  جهانی  نوین  نظم  هندسه 

بلامنازغ غرب در حال پایان است.
هندسه  کرد:  بیان  مسلح  نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزیر  جانشین 
قدرت در جهان در حال جابجایی به سمت آسیا و حرکت به سمت 
کشورهایی مانند چین، روسیه و ایران است و در این جابجایی هندسه 
قدرت باید بیندیشیم که جایگاه ما کجاست و باید چکار بکنیم که 

در این هندسه جدید، کشور عزیزمان جایگاه رفیع تری پیدا کند.
ژئواکونومیک  و  ژئوپلیتیک  شرایط  به  توجه  با  کرد:  تصریح  وی 
کشورمان باید به ۲۰ مولفه مختلف توجه ویژه داشته باشیم تا بتوانیم 
به ارتقایی در شان کشور و نظام دست پیدا کنیم و یکی از مهمترین 

این مولفه ها توسعه در علم و فناوری است.
جانشین وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح تاکید کرد: در هندسه 
جدید نظم جهانی، کشوری که در عرصه علم و فناوری جایگاه رفیعی 
نداشته باشد، به طور حتم افول و کشوری که در این زمینه دارای 

امکانات و ظرفیت ها باشد به طور قطع جایگاه رفیعی پیدا می کند.
وی بیان کرد: امروز سرعت تغییرات در فناوری ها بسیار زیاد و عمر 
فناوری ها خیلی کوتاه شده و زمان ایجاد فناوری های راهبردی که 
نقش اساسی در تغییر پارادایم های جهانی دارند از ۵۰ سال به ۱۰۰ 
تا دو ماه  روز کاهش پیدا کرده است و این زمان به سمت کاهش 

است.
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گفت:  پاکدشت  شهرستان  فرماندار   
نفر  هزار   ۸۵ از  پاکدشت  شهرستان 
از  اما  برخوردار  اصلی  شده  بیمه 
اجتماعی  تأمین  بیمارستان  داشتن 
از مردم  بزرگی  و بخش  محروم است 

در این زمینه مشکل دارند.
در  چهارشنبه  روز  اردستانی  محسن   
جلسه مشترک وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی با تولید کنندگان مستقر در 
پاکدشت  آباد  عباس  صنعتی  شهرک 
واحد  هزار   ۶ از  این شهرستان  گفت: 
لکه  سه  و  صنعتی  شهرک   ۶ تولید، 
استقرار  و  است  برخوردار  صنعتی 
یکی  به  را  پاکدشت  واحد،  تعداد  این 
تهران  استان  صنعتی  مهم  مناطق  از 

تبدیل کرده است.
به  شهرستان  این  نزدیکی  افزود:  وی 
محور  مسیر  در  شدن  واقع  پایتخت، 
امام رضا)ع( و وجود فرصت های شغلی 
نرخ  از  پاکدشت  تا  شد  باعث  پایدار 
و  شود  برخوردار   ۳.۸ جمعیت  رشد 
تنها ۸۵ هزار نفر بیمه شده اصلی در 

آن سکونت داشته باشند.
فرماندار پاکدشت اظهارداشت: یکی از 
مشکلات شهرستان پاکدشت در حوزه 
کارگری، عدم استقرار مراکز درمانی و 
بیمارستان تأمین اجتماعی است و این 
تا ۸۵ هزار بیمه شده  باعث شده  امر 

اصلی و خانواده  های آنان برای دریافت 
خدمات بهداشتی و درمانی با مشکلات 
عدیده ای مواجه شده و مجبور باشند 
برای دریافت این خدمات به تهران و 

شهرهای اطراف عزیمت کنند.
که  امروز  کرد:  تصریح  اردستانی 
دشمنان قسم خورده نظام برای مقابله 
علیه  ترکیبی  جنگ  به  ایران  بامردم 
روی  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام 
فشارها  انواع  مسیر  این  در  و  آورده 
ایران  بر  را  اقتصادی  تحریم های  و 
اسلامی تحمیل کرده اند، کارگران که 
در طول مبارزات انقلابی، دوران هشت 
سال دفاع مقدس و تمامی عرصه ها در 
صحنه تولید حضور داشتند، سربازان و 
افسران خط مقدم مقابله با این جنگ 

هستند.
وی با اشاره به اقدامات صورت گرفته 
واحدهای  مشکلات  رفع  منظور  به 
تولیدی گفت: طی یک سال گذشته و 
به منظور رفع مشکلات و موانع پیش 
روی تولید کنندگان، ۲۸ جلسه ستاد 
 ۱۴۸ با  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل 
برگزار  پاکدشت  در شهرستان  مصوبه 
در  مصوبات  این  درصد   ۷۵ که  شده 
تولید  مشکلات  و  اجرایی  شهرستان 

کنندگان رفع شده است.
این  افزود:  پاکدشت  فرماندار 

پایداری  فرصت های شغلی  شهرستان 
و  کرده  ایجاد  کار  جویای  افراد  برای 
بیکاری  هیچ  می توان گفت  به جرأت 
در شهرستان حضور ندارد مگر آن که 
خود تمایلی به کارکردن نداشته باشد، 
همین امروز حتی ۲ هزار نفر متقاضی 
تولیدی  واحدها  در  می توانند  نیز  کار 
کار  به  مشغول  این شهرستان  متعدد 

شوند.
وی تصریح کرد: شهرک های صنعتی 
مستقر در پاکدشت به منظور پذیرایی 
زیرساخت هایی  به  کنندگان  تولید  از 
از جمله آب و برق به ویژه در آستانه 
دارند؛  نیاز  سال  گرم  فصل  به  ورود 
صنایع  صاحبان  تردد  که  این  ضمن 

دلیل حجم  به  رضا)ع(  امام  محور  در 
بالای ترافیک با مشکلاتی همراه است 
ویژه  توجه  سایه  در  می رود  امید  که 
کمربندی  تکمیل  و  سیزدهم  دولت 

جنوبی، این مشکل نیز برطرف شود.
از  شاید  داشت:  اظهار  اردستانی 
را  کارگران  حقوق  نتوان  قانونی  نظر 
توسعه  با  می توان  ولی  داد  افزایش 
مشاغل خانگی برای خانواده کارگران 
از  بسیاری  می توان  آنان  از  و حمایت 
برطرف  را  آنان  اقتصادی  مشکلات 

کرد.
در پایان این مراسم از کارگران نمونه 
شهرستان  برتر  کنندگان  تولید  و 

پاکدشت تقدیر شد.

فرماندار: پاکدشت فاقد بیمارستان تأمین 
اجتماعی است
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ورزشی
خبر

معاون وزیر ورزش: شهرداری ها 
برای بالا بردن نشاط ورزشی در 

جامعه تلاش کنند

 معاون توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزیر ورزش 
و جوانان گفت: یکی از مهمترین وظایف شهرداری ها 
بالا بردن نشاط ورزشی و تعصب ملی در جامعه است.

 »سیدمحمد پولادگر« در همایش تقدیر از ورزشکاران 
ملی  تعصب  این  کرد:  اظهار  رمضان مشهد  برتر جام 
های کوچک  اندازه  در  بلکه  آید  نمی  بوجود  یک جا 

مثل تعصب به خانواده، محله و شهر است.
وی افزود: تقویت تعصب محلی و شهر در نهایت منتج 

به تقویت تعصب ملی می شود.
معاون توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزیر ورزش 
هدف  را  ملی  تعصب  دشمن  اینکه  بیان  با  جوانان  و 
گرفته، تصریح کرد: سناریوی عجیبی از سوی دشمن 
این  برای جام جهانی فوتبال چیده شده بود که همه 

سناریو با همکاری همه نهادها باطل شد.
پولادگر نسبت به افزایش نرخ چاقی در جامعه هشدار 
داد و گفت: سبک زندگی مردم قبلا به این شیوه نبود، 
پیاده روی بیشتر بود و زندگی و فعالیت عموی مردم 
با تحرک بیشتر همراه بود پس باید شرایطی را فراهم 

کنیم که مردم با شادابی ورزش کنند.
وظایف  از  یکی  گفت:  مراسم  این  در  مشهد  شهردار 
شهرداری مشهد این است که حال خوب و لب خندان 
ارمغان  به  و مجاوران حضرت رضا)ع(  زائران  برای  را 
بیاورد و این مهم با تن و بدن سالم شهروندان ایجاد 
می شود و این بدن سالم نیز با ورزش پرورش می یابد.

سنین  در  و  پایه  ورزش  در  افزود:  قلندر  محمدرضا 
طرفی  از  است،  بیشتر  ما  تکلیف  جوانان  و  نوجوانان 
عمومی  سلامت  برای  دانیم  می  مکلف  را  خود 

شهروندان در بعد ورزش همگانی فعالیت کنیم .
ما  به  اسلامی شهر مشهد  اگر شورای  داد:  ادامه  وی 
می  ورود  نیز  قهرمانی  ورزش  حوزه  در  کند،  تکلیف 

کنیم.
با  باید  حضور  این  البته  کرد:  اظهار  مشهد  شهردار 
های  تیم  و  حضور  این  که  باشد  همراه  ملاحطاتی 
حمایت شده به سرنوشت تیم های گذشته در سالهای 

قبل گرفتار نشوند.

گفت:  مجلس  ورزش  فراکسیون  رئیس   
سجادی از جمله وزرای اخلاق مداری است 
که در تمام ساعات روز پاسخگو است و در ۲ 
سال خدمت در وزارت ورزش و جوانان تلاش 
های بسیاری در راستای توسعه ورزش و رفاه 

ورزشکاران انجام داده  است.
فروردین،  محمدمهدی  ایرنا،  گزارش  به 
اشاره  با  مجلس  ورزش  فراکسیون  رئیس 
نیمه کاره  تاکنون  که  ورزشی  پروژه های  به 
کارگروهی  راستا  این  در  گفت:  است،  مانده 
مدیریت  با  پروژه ها  این  پیگیری  منظور  به 
کارشناسان  و  مجلس  امور  دفتر  سرپرست 
حوزه بودجه وزارت ورزش و جوانان در محل 

این وزارتخانه برگزار شد.
برگزاری  اینکه  بر  تاکید  با  ادامه  در  وی 
که  است  نوین  کاری  نشست ها  اینگونه 
می تواند در تسریع اتمام پروژه های نیمه تمام 
موثر باشد، افزود: ما نیز با توجه به اطلاعات 
استانی و کشوری که داریم به منظور حمایت 
و پیگیری تخصیص اعتبارات حوزه مسئولیت 
اجتماعی نفت در این کارگروه حاضر شدیم 
وزارت  اطلاعات  بندی  جمع  با  بتوانیم  که 
مجلس  نمایندگان  و  جوانان  و  ورزش 
اتمام  راستای  در  را  لازم  تصمیم گیری های 

پروژه های نیمه تمام ورزشی انجام دهیم.
مردم  نماینده  و  ورزش  فراکسیون  رئیس 
تیم های  حذف  درخصوص  فارس  استان 
لیگ  از  شیراز  برق  و  سپاسی  شهید  فجر 
برتر در چند سال گذشته گفت: قرار گرفتن 
مولفه های دانش فنی رشته ورزشی، امکانات 
پیشرفت  لازمه  پایدار  مالی  منابع  و  ورزشی 
است  ورزشی  تیم های  بخصوص  هرمجموعه 
مدیران  دارای  فارس  استان  که خوشبختانه 
است،  بالا  بسیار  فنی  دانش  با  مربیان  و 
امکانات بدلیل عدم  ولی متاسفانه در بخش 
پشتیبانی  منظور  به  قدرتمند  صنایع  وجود 
از مجموعه ها و ایجاد زیرساخت های ورزشی، 

جز استان های ضعیف هستیم.
جمله  از  پایدار  مالی  منابع  افزود:  فروردین 
مولفه های موثر در پرداخت حقوق و دستمزد 

است که استان فارس بدلیل عدم برخورداری 
بزرگی  بازیکنان  به جذب  قادر  منابع  این  از 
زیرساخت ها  ایجاد  با  باید  ما  و  بود  نخواهد 
برای  پایدار  مالی  منابع  گرفتن  نظر  در  و 
های  تیم  با  رقابت  برای  را  زمینه  باشگاه ها 

صنعتی فراهم کنیم.
نماینده مردم فارس در مجلس با بیان اینکه 
به حرکت درآمدن چرخه پیشرفت و توسعه 
نیازمند زمان و حمایت  از تغییر دولت  پس 
است، گفت: ورزش از جمله حوزه هایی است 
که با توجه به نتایج کسب شده اش قضاوت 
ورزش  حوزه  در  شده  کسب  می شود،نتایج 
با  اخیر  سال  چند  در  حرفه ای  و  قهرمانی 
سر  پشت  و  فعلی  شرایط  و  اوضاع  به  توجه 
شدن  دور  موجب  که  کرونا  دوران  گذاشتن 
قابل  بود،  فعالیت های ورزشی  از  ورزشکاران 

قبول بود.
دولت  اینکه  به  توجه  با  افزود:  ادامه  در  وی 
جدید با کوله باری از بدهی از دولت گذشته 
آسیب  حوزه ها  از  بسیاری  کرد  کار  به  آغاز 

مستثنی  قضیه  این  از  نیز  ورزش  و  دیده اند 
نبود. عدم وجود منابع مالی، پروژه های نیمه 
تمام ورزشی باقیمانده از دولت گذشته، تاثیر 
از  ورزشکاران  اعزام  در  دلار  قیمت  افزایش 
دیگر مواردی بود که در ۲ سال اخیر موجب 
حوزه  در  کشور  ورزش  توسعه  روند  کاهش 

قهرمانی شد.
یادآور شد:  رئیس فراکسیون ورزش مجلس 
تمامی  وجود  با  کشور  ورزش  خوشبختانه 
مشکلات در حوزه پروژه های عمرانی جهش 
تخصیص  با  امیدوارم  و  داشته  چشمگیری 
که  افزوده  ارزش  درصد  صدم   ۲۷ اعتبارت 
از  بسیاری  شد،  احیا  یازدهم  مجلس  در 
در  بخصوص  ورزش  در  موجود  مشکلات 
و  سجادی  دکتر  حضور  با  زیرساختی  حوزه 
عوامل فنی وزارت ورزش و جوانان و ادارات 

کل استانی رفع شود.
ورزش  وزیر  عملکرد  درخصوص  فروردین 
سجادی  گفت:  اخیر  سال   ۲ در  جوانان  و 
در  که  است  مداری  اخلاق  وزرای  جمله  از 

تمام ساعات روز پاسخگو است و در ۲ سال 
تلاش  جوانان  و  ورزش  وزارت  در  خدمت 
های بسیاری در راستای توسعه ورزش و رفاه 
نیز حمایت های  ما  و  داده   انجام  ورزشکاران 
پیگیری  و  سالانه  بودجه  بحث  در  را  لازم 
برنامه هفتم توسعه  اصلاح لایحه ورزش در 
در  هفتم  برنامه  تلفیق  کمیسیون  سوی  از 
انجام خواهیم  ورزش  و حقوق  راستای حق 

داد.
نماینده مردم فارس در مجلس با بیان اینکه 
بخشی از عملکرد وزارت ورزش و جوانان در 
دیگر  بخش  و  بوده  رضایتمند  اخیر  سال   ۲
اظهار  است،  حمایت  و  زمان  نیازمند  آن 
داشت: برخی از مسائل ورزشی در سال های 
کشور  اقتصادی  مشکلات  تاثیر  تحت  اخیر 
قرار گرفته و از رئیس محترم جمهور تقاضا 
دارم که به حوزه ورزش نگاه ویژه تری داشته 
باشند و اعتبارات ورزش را افزایش دهند تا 
نظام  در  مهم تری  دستاوردهای  به  بتوانیم 

مقدس جمهوری اسلامی دست پیدا کنیم.

فروردین: ورزش در حوزه پروژه های 
عمرانی جهش چشمگیری داشته است

خبر

درویش: اکثر ایرانی  ها پرسپولیسی 
هستند/ بیرانوند بهترین گلر آسیاست

ایرانی ها  اکثر  گفت:  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل   
که  عده ای  از  غیر  به  هستند  پرسپولیس  هوادار 

طرفدار تیم های دیگر هستند.
تهران  استقلال  مقابل  برد  از  پس  درویش  رضا   
فوتبال  حذفی  جام  در  پرسپولیس  قهرمانی  و 
هواداران  همه  به  را  قهرمانی  این  گفت:  کشور 
ایرانی ها  اکثر  می گویم.  تبریک  پرسپولیس  عزیز 

پرسپولیسی هستند مگر عده ای خلاف این باشند.
یحیی گل محمدی  احتمال جدایی  در خصوص  وی 
و حضور این تیم در گل گهر، ادامه داد: یحیی یک 
حاشیه  او  جدایی  بحث  و  دارد  قرارداد  دیگر  فصل 
از تدارکات  این قهرمانی کار یک تیم است و  است. 
تا علیرضا بیرانوند که بهترین گلر آسیا است، در این 
توجه  به حاشیه سازها  نباید  و  دارند  نقش  قهرمانی 

کرد.
بیرانوند  از  تقدیر  با  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 
گفت: باید از او تشکر کنم که هیچ وقت مغرور نشد 
و با همه وجود برای پرسپولیس بازی کردند. پاداش 
این بازیکنان را مردم خواهند داد و دلخوشی مردم 

بهترین پاداش برای همه است.
تا  از سال ۷۵  مالی گفت:  به مشکلات  اشاره  با  وی 
۹۸ بدهی های زیادی وجود داشت که باید پرداخت 
می شد و تعداد آنها اصلا کم نبود. هر روز حساب ما 
بسته می شد اما تلاش کردیم و توانستیم این مسائل 

را حل کنیم.
ما  همه  آرمان  و  هدف  کرد:  خاطرنشان  درویش 
این حواشی  برای همین  و  بود  پرسپولیس  موفقیت 
روی کار ما تاثیر گذار نبود. تمام تلاش خود را می 

کنیم در آسیا هم بتوانیم قهرمان شویم.
وی تصریح کرد: در خصوص نقل و انتقالات هم باید 
بگویم هر روزی که گل محمدی بخواهم کار را شروع 

می کنیم و تا این لحظه لیستی داده نشده است.
درویش با اشاره به حواشی داوری، گفت: ما به این 

مسائل توجه نکردیم و دنبال موفقیت بودیم.
با  حذفی  جام  فینال  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
حساب دو بر یک مقابل استقلال، قهرمان جام حذفی 

شد و سه گانه خود را تکمیل کرد.

سال ششم - شماره   6187

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000234 مورخ 1402/02/04  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی غلامحسینی برسمنانی فرزند حبیب اله به شماره شناسنامه 
115 صادره از بابل نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 266/76 متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضاشهسواری محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /02 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 03 / 1402
بابک احمدی

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000260 مورخ 1402/02/06  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اکبر یارلو فرزند حسین به شماره شناسنامه 1345 صادره از 
آوج نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 3309/63 متر مربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک 348 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /02 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 03 / 1402
بابک احمدی

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000235 مورخ 1402/02/04  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فهیمه احسانی مجد فرزند غلامحسن به شماره شناسنامه 270 
صادره از شهریار نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 304/96 متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمدتقی عبدی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /02 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 03 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022000238 مورخ 1402/02/04  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی توکل یارلو فرزند محمدرضا به شماره شناسنامه 996 صادره 
از آوج نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 3414/26 متر مربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک 348 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /02 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 03 / 1402
بابک احمدی

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002573 مورخ 1401/10/03  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی طیبه بداغی فرزند اسد اله به شماره شناسنامه 4214 صادره 
از فامنین نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 101/90 متر مربع 
مفروز و مجزی شده از پلاک 338 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ملیحه خاتون و کوکب خادمی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /02 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 03 / 1402
بابک احمدی

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002149 مورخ 1401/09/03 
و رأی اصلاحی شماره 140160301022003301 مورخ 1401/12/27 هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی محسن بختیاری فرزند محمدحسین به شماره شناسنامه یک صادره ازشهریار 
نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت 9139/56 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
22 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 111 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی نصرت اله خان امامی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 27 /02 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 11 / 03 / 1402
بابک احمدی

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت 
مورخ   59160 شماره  وکالتنامه  برابر   4910600515 ملی  شماره  به  نیکنامی  مجید  آقای 
مورخ   1732 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  کریم  12رباط  دفترخانه   1391/09/02
1402/02/07 با تسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 12 رباط کریم با 
اعلام اینکه  سند مالکیت مساحت چهارصد و هشتاد و پنج متر و پنجاه و چهار سانتیمتر 485/54 
متر مربع مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 2913/25 دو هزار و نهصد و سیزده 
متر و بیست و پنج سانتیمتر به شماره پلاک 10521 فرعی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
رباط کریم  ذیل دفتر الکترونیکی 140120301022003006 به شماره سریال 265284 
سری ج 1400 بنام زهرا مولایی فرزند مشهدی حسن ثبت و صادر و تسلیم شده است که طبق 
اظهار متقاضی بعلت جابجایی مفقود گردیده است که مالک طی درخواست وارده فوق تقاضای 
صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه 
اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده 
روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید 
دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان 

فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت 
 23156 شماره  وکالتنامه  بموجب   0068049791 ملی  شماره  به  تبار  رضائی  سپیده  خانم 
مورخ  وارده 2433  به شماره  درخواست  طبق  همدان   دفترخانه 88  مورخ 1402/02/18 
1402/02/17 با تسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 12 رباط کریم با 
اعلام اینکه سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی واقع در قسمت شمالی طبقه 
سوم به مساحت 75/20  هفتاد و پنج متر و بیست دسیمتر قطعه پنجم تفکیکی به شماره پلاک 
6628 فرعی از 115 اصلی مفروز از 2027 فرعی از اصلی مرقوم واقع در حوزه ثبتی رباط 
کریم  ذیل دفتر الکترونیکی 139920301022002606 به شماره سریال 228623 سری ج 
98 بنام امیر رهسپار فرزند عنایت اله ثبت و صادر و تسلیم شده است که بعلت اسباب کشی 
مفقود گردیده است که مالک اخیر الذکرطی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی سند 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر 
اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی 

قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه آقای همایون احکامی برابر درخواست وارده به شماره 2078 مورخه 1402/02/12 
با تسلیم 2برگ استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 34 رباط کریم با اعلام اینکه 
سند مالکیت اعیان مساحت 200/دویست متر مربع مشاع از ششدانگ یک قطعه باغ انگوری به 
مساحت 18000/ هجده هزار مترمربع قطعه 7تفکیکی به شماره پلاک 31 فرعی از 156 اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک17 فرعی از اصلی مذکور واقع در سفیدار حوزه ثبتی رباط کریم ذیل 
ثبت 63987 صفحه 470 دفتر جلد 273  به شماره چاپی  431903 سری ت 75 بنام همایون 
احکامی ثبت و صادر و تسلیم گردیده است و طی درخواست وارده فوق اعلام نموده که بعلت 
اسباب کشی سند مالکیت اعلام شده مفقود و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک مذکور 
را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره 
ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی 

خواهد بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه خانم لیلا دانائی برابر درخواست وارده به شماره 2077 مورخه 1402/02/12 
با تسلیم 2برگ استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 34 رباط کریم با اعلام اینکه 
سند مالکیت اعیان مساحت 200/دویست متر مربع مشاع از ششدانگ یک قطعه باغ انگوری به 
مساحت 18000/ هجده هزار مترمربع به شماره پلاک 31 فرعی از 156 اصلی واقع در سفیدار 
حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 63994 صفحه 498 دفتر جلد 273  به شماره چاپی  342291 

سری ت 75 بنام لیلا دانائی ثبت و صادر و تسلیم گردیده است و طی درخواست وارده فوق اعلام 
نموده که بعلت اسباب کشی سند مالکیت اعلام شده مفقود و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در 
یک نوبت آگهی می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر 
اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی 

قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
اعلام  وارده 2727 مورخ 1402/02/20  به شماره  )وکیل( طبق درخواست  بهادر  لیلا  خانم 
مالکیت  از سند  از 155 اصلی )که عبارتست  ثبتی 6290 فرعی  اینکه پلاک  به  نظر  داشته 
ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت 185/98 متر مربع قطعه 6 تفکیکی پلاک 
6290 فرعی از 155 اصلی مفروز از 2019 فرعی از اصلی با سریال چاپی 439060 سری ب 
سال 00 بنام محسن فیروزی به شماره دفتر الکترونیکی 140120301022000728 ثبت و 
صادر شده است. بعلت اسباب کشی مفقود گردید لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت 
پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا 
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی 

سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت
مورخه   11944 شماره  به  وارده  درخواست  برابر  اناری  امامی  زاهد  آقای  اینکه  به  نظر 
1401/07/27 با تسلیم 2برگ استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 60 رباط 
از   مشاع  از 14737/27 سهم  مقدار 1800 سهم مشاع  مالکیت  اینکه سند  اعلام  با  کریم 
به  به مساحت 33474/54  مترمربع قطعه 13/سیزده تفکیکی  ششدانگ یک قطعه زمین 
شماره پلاک 648 فرعی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ذیل دفتر الکترونیکی 
140120301022003381 بشماره چاپی 265073 سری ج 1400 بنام زاهد امامی اناری 
ثبت و صادر و تسلیم گردیده است و طی درخواست وارده فوق اعلام نموده که بعلت اسباب 
کشی سند مالکیت اعلام شده مفقود و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک مذکور را نموده 
است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد تا 
چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود 
می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا 
سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات 

اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت 
خانم فاطمه حسینی به شماره ملی 5029603735 طبق درخواست به شماره وارده 2978 مورخ 
1402/02/24 با تسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 23 رباط کریم با 
اعلام اینکه سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت 54/85  پنجاه و 
چهار متر و هشتاد و پنج سانتیمتر واقع در سمت شرقی طبقه دوم قطعه 10 تفکیکی به شماره 
پلاک 4701 فرعی از 115 اصلی مفروز از 4580 فرعی از اصلی مرقوم واقع در حوزه ثبتی رباط 
کریم  به شماره چاپی 883116 سری د 94 ذیل دفتر الکترونیکی 139520301022009056  
بنام فاطمه حسینی فرزند محمد ثبت و صادر و تسلیم شده است در ادامه تمامی مورد ثبت برابر 
سند رهنی 10457 مورخ 1391/10/25 دفتر خانه 36 رباط کریم در رهن بانک مسکن قرار 
گرفته است که بعلت اسباب کشی مفقود گردیده است و طی درخواست وارده فوق تقاضای 
صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه 
اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده 
روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید 
دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان 

فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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هنری
گزارش

رئیس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی: نخستین 

بزرگراه فرهنگی در کشور احداث می شود

 رئیس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی گفت: اولین بار بزرگراه فرهنگی به نام 
ابتکارات دولت مردمی سیزدهم  از  »حکمت« در کشور احداث می شود که 

است.
به گزارش ایرنا محمود شالویی در نشست انجمن آثار و مفاخر فرهنگی استان 
خراسان جنوبی افزود: اولین  بار توسط این انجمن بزرگراه فرهنگی حد فاصل 
بین سهرورد در زنجان تا همدان به طول ۱۴۶ کیلومتر احداث می شود که 
این بزرگراه یک منطقه ویژه فرهنگی است و تاکنون در کشور منطقه ویژه 

فرهنگی نداشتیم.
وی گفت: تاکنون ۳۸ بنای یادبود مفاخر در کشور توسط انجمن آثار و مفاخر 
فرهنگی احداث شده که آرامگاه حافظ، فردوس، خیام، ابن سینا و باباطاهر 

از جمله آنهاست.
رئیس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی، ساخت بناهای یادبود و بقعه های مفاخر را 
یکی از وظایف این انجمن ذکر کرد و افزود: اکنون ساخت بنای یادبود مفاخر 
آملی و سید شهاب الدین سهروردی در  بیدل دهلوی، سید حیدر  از جمله 

دستور کار قرار دارد.
دستور  در  ایران  مفاخر  یادبود  بنای   ۱۷ ساخت  امسال  اینکه  بیان  با  وی 
کار است گفت: در این راستا پیشنهادات خراسان جنوبی مورد مطالعه قرار 

می گیرد تا با توجه به قدمت فرهنگی استان از آنها حمایت شود.
شالویی با اشاره به اینکه از ابتدای انقلاب برای ۳۰۰ نفر از مفاخر فرهنگی 
کشور آیین بزرگداشت برگزار و آثار آنان منتشر شده است گفت: بزرگداشت 
عالمان، اندیشمندان، فرزانگان و فرهیختگان و انتشار آثارشان از دیگر وظایف 
این انجمن است که طی سال گذشته ۱۰ آیین بزرگداشت برگزار شده است.

وی اظهار داشت: بازنویسی و ساده نویسی آثار مفاخر از جمله ابن سینا، مولوی، 
سید شهاب الدین سهروردی، ملاصدرا، میرداماد و شیخ بهایی و شخصیت های 

دیگر در دستور کار انجمن آثار و مفاخر فرهنگی است.
رئیس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی با اشاره به اینکه در آستانه صد و یکمین 
این  تشکیل  اساسنامه  براساس  افزود:  هستیم  انجمن  این  تاسیس  سالگرد 
انجمن مبنی بر راه اندازی شعبه های استانی، خراسان جنوبی چهارمین استان 

کشور است که دفتر انجمن در آن راه اندازی می شود.
وی گفت: مهمترین ویژگی انجمن آثار و مفاخر فرهنگی به عنوان یکی از 
نهادهای فرهنگی ایران این است که ریاست هیات امنای آن رئیس جمهور 
بوده و سه وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی و وزیر علوم، تحقیقات و فناوری از اعضای حقیقی این انجمن 

هستند.
شالویی با بیان اینکه دولت سیزدهم با جدیت مسائل فرهنگی را دنبال می کند 
افزود: وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی هم با ارائه برنامه های فرهنگی به رئیس 

جمهور و دولت تلاش دارد گام های بلندی را در این مسیر بردارد.
وی با اشاره به اینکه طی ۲ سال اخیر بزرگداشت حکیم نظامی در کشور برگزار 
شده است گفت: بزرگداشت مفاخر فرهنگی نباید تحت الشعاع سایر برنامه های 

هفته فرهنگی قرار گیرد.
روان تر  و  کرد: هر چه ساده تر  تصریح  فرهنگی  مفاخر  و  آثار  انجمن  رئیس 
این نسل و  بین  به نسل جوان معرفی کنیم  را  بتوانیم مفاخر بزرگ کشور 
نسل های گذشته ارتباط صمیمانه ای برقرار می شود و با توجه به گسست نسلی 
و تلاش دشمن برای جدا کردن نسل جوان از هویت و اصالت گذشته خود، 

بزرگداشت مفاخر فرهنگی از اهمیت زیادی برخوردار است.
وی افزود: اگرچه سال های زیادی از زندگی مفاخر گذشته اما هنوز آثار آنها 
به  پیشرفت هایی حاصل شده  دنیای غرب  در  اگر  و  است  بهره برداری  قابل 
طور قطع ناشی از بهره برداری هایی بوده که از مفاخر علمی و فرهنگی ایران 
داشته اند و آن را به اسم خود ثبت یا به زبان دیگری ارائه کرده اند لذا معرفی 

این آثار به نسل جوان اهمیت زیادی دارد.
با  را  مفاخر  بزرگداشت  و  برپایی گرامیداشت  شالویی گفت: دولت سیزدهم 
هدف معرفی آنان در اولویت قرار داده و در تلاش هستیم تا مفاخر شاخص در 

سطح بین المللی معرفی شوند.
میان  در  سهروردی  و  نظامی  چون  والایی  شخصیت های  کرد:  بیان  وی 
بخش هایی از جامعه ناشناخته هستند و اقتضا می کند که همه توان خود را 
برای معرفی آنان به کار ببریم. در این نشست با حضور استاندار خراسان جنوبی 

تفاهم نامه ای بین انجمن آثار و مفاخر فرهنگی و استانداری امضا شد.
رئیس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی با نماینده ولی فقیه در خراسان جنوبی نیز 
دیدار کرد و کلنگ زنی پروژه موزه بزرگ خراسان و شرکت در مراسم یادبود 

استاد غلامحسین یوسفی )ناقوس( از دیگر برنامه های وی در این سفر است.

انقلاب  عالی  شورای  عضو 
اینکه  بیان  با  فرهنگی 
سال  چهل  در  صداوسیما 
رقیب  بدون  تقریبا  گذشته 
الان  ولی  بود.  راحت  و 
شده  تمام  راحتی  دوران 
مجازی  فضای  گفت:  است، 
و ماهواره رقبای رسانه ملی 
هستند و همین الان بخشی 
از ذهن و باور مخاطب  را در 

اختیار گرفته اند.
به گزارش خبرنگار فرهنگی 
ایرنا، حسن رحیم پور ازغدی  
رادیو  افتتاح  مراسم  در 
در  داشت:  اظهار  تبیین 
احراز  نکته  دو  باید  رسانه 
شود. یکی این که مردم باید 
داشته  اعتماد  آور  پیام  به 
باشند. اعتماد به معنای باور 
که  است  کسی  آن  کردن 
دارد حرف می زند. ثانیا پیام 

چیزی نیست که گفته می شود. پیام 
درد و نیاز و مساله است. اگر مساله و 
درد مخاطب را دانستی و اعتمادش را 

جلب کردی، پیامت اثر می گذارد.
حرف های  افزود:  ازغدی  رحیم پور 
خوب را قبل از ما زیاد گفتند و حرف 
خوبی که گفته نشود نیست. ما خیال 
می کنیم هرچه بلندتر و بیشتر حرف 
حالی  در  گذارد،  می  اثر  بیشتر  بزنیم 
که هر چه درست تر حرف بزنیم و به 
موقع حرف بزنیم پیام بهتر منتقل می 

شود.
افکار عمومی  رادیو مسیر  موج  با یک 

را تغییر دهیم
توضیح  قرآن  از  آیاتی  به  اشاره  با  وی 
فرماید  انبیا می  به  قرآن  در  داد: خدا 
که به مردم بگویید شغل ما پیغمبری 
نیست و غیرانتفاعی خدمت می کنیم. 
این  در  کند.  باور  را  ما  باید  مخاطب 
رادیو  موج  یک  با  می توانیم  صورت 
دهیم.  تغییر  را  عمومی  افکار  مسیر 
وجود  ای  رسانه  تاکنیک  یک  البته 
بمباران  با  سرمایه داری  نظام  که  دارد 
با  را  مفت  حرف  یک  عمومی  افکار 
رسانه های متعدد تحمیل می کنند. در 
دورانی که رسانه آمده فاصله ما با نسل 

قبل بیشر شده است.
فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  عضو 
خطر  آژیر  می خواهم  که  این  بیان  با 
که  روالی  با  افزود:  درآورم  صدا  به  را 
داریم پیش می رویم، تا ده بیست سال 
فضای  نداریم.  واحد  ملی  رسانه  دیگر 
ملی  رسانه  رقبای  ماهواره  و  مجازی 
ذهن  از  بخشی  الان  همین  و  هستند 
و باور مخاطب را در اختیار گرفته اند. 
می  خبر  سه  واقعه  یک  از  مخاطب 
شوند و اگر هم مخاطب اعتماد داشته 
می  سه  بر  تقسیم  اعتمادش  باشد 
شود. در سال های آینده صد رسانه در 
عرض هم هستند. صداوسیما در سی، 
چهل سال گذشته تقریبا بدون رقیب 
راحتی  دوران  الان  ولی  بود.  راحت  و 

تمام شد.
وی با اشاره به شبهه افکنی رسانه های 
بیگانه گفت: الان باید برای نوه هایمان 
توضیح بدهیم که سال ۵۷ چه اتفاقی 

 ۲۸ کودتای  بیگانه  رسانه های  افتاد. 
همه  روی  و  می شوند  منکر  را  مرداد 
دارند  انقلاب  و  استعمار  مثل  مفاهیم 
کار می کنند. می گویند استقلال یک 

مفهوم سنتی است و معنا ندارد.
سوپرمن در زمان ما مردانگی داشت

و  اروپا  در  افزود:  ازغدی  رحیم پور 
بازها  همجنس  پیش  سال  صد  غرب 
هم  شان  زنان  و  می سوزاندند  را 
دیدم  فیلمی  من  نبودند.  بی حجاب 
اند.  کاشته  لندن  وسط  را  دوربین  که 
باحجاب  ها  خانم  درصد  نود  از  بیش 
الان  حجاب  از  آنها  حجاب  و  هستند 
چگونه  جامعه  آن  است.  اسلامی تر  ما 
که  رسیده  جا  این  به  سال   ۹۰ ظرف 
رسانه ها  دارند؟  تنهایی  وزیر  الان 
مفهوم  تلویزیون  و  سینما  جمله  از 
برهنگی  و  همجنس بازی  و  سکس 
سوپرمن  شنیدم  من  انداختند.  راه  را 
باز است. در  فیلم همجنس  جدید در 
حالی که سوپرمن در زمان ما مردانگی 
این  با  کوچکی  از  را  ها  بچه  داشت. 

مسائل آشنا می کنند.
وی با تاکید بر این که صداقت و منطق 
روی پیام اثر می گذارد گفت: این که 
چه می گویی مساله اصلی نیست. این 
به چه کسی  گویی،  وقت می  که چه 
اهمیت  می گویی  و چطوری  می گویی 
دارد و جزو پیام است. در قرآن آیه ای 
خداوند  از  موسی  حضرت  که  داریم 
برای  می کند.  صدر  شرح  تقاضای 
و  است  لازم  صدر  سعه  پیام  رساندن 
انواع  برای  گسترده  آمادگی  باید  ما 
باشیم.  داشته  را  احتمالی  سناریوهای 
رسانه ها باید شرح صدر داشته باشند. 
بر اساس این آیه کار رسانه فوق العاده 
دارد  گره  ما  زبان  چون  است.  سخت 
و درست نمی توانیم مفهوم را منتقل 

کنیم
برخی  از  انتقاد  با  ازغدی  رحیم پور 
رفتارهای رسانه ای اظهار داشت: بعضا 
افتخار را تبدیل به ننک می کنیم چون 
بلد نیستیم درست حرف بزنیم. انسانی 
ترین حرکت را جوری مخفی می کنیم 
که انگار حرکتی غلط است. دشمن این 
قدر دروغ گفت که دستاوردهای نظام 

پرسند  می  جوانان  بعضی  نشد.  دیده 
شاه  زمان  صنعتی  و  علمی  نظر  از 
بهتر بوده یا الان؟ این سوال به خاطر 
ما عقده در  ضعف رسانه های ماست. 
نکردیم.  و درست عمل  لسان داشتیم 
ولی  داشتیم  بزرگی  های  موفقیت  ما 
اخلاقی،  اعتقادی،  مواضع  تبیین  در 
و  اسلامی  انقلاب  شرعی  و  سیاسی 
عرصه هایی  یک  در  اسلامی  جمهوری 
شکست  این  باید  و  خوردیم  شکست 
را بپذیریم.  حالا وقت ضد حمله است.

خانم ها پیشگام در جهاد تبیین
و  زنان  امور  معاون  خزعلی،  انسیه 
عنوان  به  جمهوری  ریاست  خانواده 
یکی از سخنرانان مراسم گفت: مسئله 
جهاد تبیین و برنامه ریزی و ساماندهی 
آن از عصر پیامبر و در زمانی که ایشان 
اند، مطرح  بوده  با مشرکین در جنگ 
مهمی  توصیه های  از  یکی  است.  بوده 
که به ما شده، بحث استفاده از رسانه 
است. رسانه ای که با هنر و فهم آمیخته 

شده، قابلیت تاثیرگذاری را دارد.
ریاست  خانواده  و  زنان  امور  معاون 
جمهوری تاکید کرد: دشمن به همه آن 
چیزهایی که می تواند از درون و داخل 
یک ملت را از بین ببرد و دچار تهدید 
با  قرار دهد، روی آورده است. دشمن 
همه شدت خصومتش قشنگ صحبت 
می کند و از فنون رسانه بهره می برد 

تا جوانان را جذب کند.
ریاست  خانواده  و  زنان  امور  معاون 
چنانچه  کرد:  تصریح  جمهوری 
سخت،  جنگ  در  زنان  گذشته  در 
حاضر  حال  در  کردند،  می  پشتیبانی 
خانم ها در صف اول جنگ نرم هستند 
شناساندن  داشته ها،  حفظ  برای  و 
فرصت  و  ها  چالش  بیان  انقلاب، 
حفظ  برای  آنها  می کنند.  تلاش  ها 
آرمان ها و هویت و داشته  و مزیت های 
بی بدیل و شناساندن انقلاب مسئولیت 
در  شدت  به  خانواده  دارند.  بزرگی 
معرض خطر است و دشمنان با سرعت 
مضاعفی در سال های اخیر تلاش دارند 
کنند.  دگرگون  را  خانواده  مساله  که 
وظیفه ما برای این که حیله های غرب 
دوچندان  بشناسانیم  و  بشناسیم  را 

شده است.
نبایستی  تبیین  اینکه  بیان  با  خزعلی 
گفت:  شود  محدود  شبکه  یک  به 
را  هویت  به  بازگشت  و  روشنگری 
کنند،  بیان  ها  شبکه  همه  بایستی 
به  تجهیزات  همه  با  دشمن  چون 
برای  تبیین  جهاد  است.  آمده  میدان 
همه زنان و مردان ما یک واجب عینی 
تبیین  جهاد  در  همه  امیدوارم  است. 

پیشگام باشند.
نگرانی دشمن از عقلانیت ما

بنیادی در  پژوهشگاه دانش های  مدیر 
معرض  در  همه  گفت:  مراسم  ادامه 
تحرک  اینکه  برای  هستیم،  تهاجم 
نیت  بایستی  شود،  محسوب  جهاد  ما 
خالص داشته باشیم . ما باید به سلاح 
بصیرت خود را مسلح کرده و دنبال کار 
باشیم . بصیرت شاخصه های مختلفی 
امروز  دارد.  بینانه«  واقع  »فهم  چون 
زندگی مدنی به دلیل انقلاب دیجیتال 
با امواج عظیمی از اطلاعات نما پر شده 

است.
در  کرد:  تصریح  لاریجانی  محمدجواد 
حال حاضر غرب از موشک و دسترسی 
از  بلکه  نیست،  نگران  ما  ای  هسته 
عقلانیت ما نگران است. نباید از دفاع 
از اسلام پشیمان شویم، باید با شجاعت 
باشیم.  داشته  نقش  تبیین  جهاد  در 
دستاورد  بزرگترین  ما  مدنی  نظام 
است و این تجربه چالش بزرگی برای 
غرب است. چون معتقدند سکولاریسم 
وقتی  است.  بشر  رشد  انتهای  لیبرال 
پیدا  شبهه  چندین  شد  پیروز  انقلاب 
و  است  خصوصی  دین  اسلام  که  شد 
امام  حضرت  نمی خورد.  امروز  درد  به 
ایستاد.  کوه  مثل  شبهات  این  جلوی 
فکرمان  ما شجاعانه  می خواست  امام 

را بیان کنیم .
جمهوری  ناموس  را  انتخابات  وی 
باید  انتخابات  گفت:  و  خواند  اسلامی 
وارد  باید  همه  باشد.  رقابت صحیح  با 
شویم که انتخابات خوب صورت گیرد. 
کسی  من  اسلامی  جمهوری  نظام  در 
خوبی  بازوی  که  کنم  می  انتخاب  را 
برای ولایت باشد و در واقع فلسفه رای 

کمک به ولی امر است.

آیین افتتاح رادیو تبیین؛

رحیم پور ازغدی: دوران راحتی صداوسیما تمام شد
گزارش

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی: دشمن 
به دنبال دوقطبی سازی است

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: دشمن به دنبال دو قطبی سازی 
است و در مقابل ما وظیفه داریم که با ایجاد آرامش و جلوگیری از 
این حربه دشمن شرایط و بستر مناسبی را برای کارهای فرهنگی 

فاخر و اثربخش ایجاد کنیم.
محمدمهدی اسماعیلی در جمع نمازگزاران شهرستان نهاوند اظهار 
داشت: دولت انقلابی برای حل مشکلات در ابعاد مختلف در تلاش 

بی وقفه است.
وی افزود: دشمن با جنگ ترکیبی که سال گذشته شروع کرد، به 
برنامه  حجاب  موضوع  در  انقلاب  دشمنان  بود.  نظام  براندازی  فکر 
ریزی کرده اند؛ اما ملت و دولت از ارزش های نظام کوتاه نمی آیند.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: مردم نهاوند همواره در انقلاب 
پیشگام بوده اند و سابقه درخشانی در مبارزات و صحنه های مختلف 

دفاع از این نظام اسلامی دارند.
وی ادامه داد: این شهر مهد دلیران و مردانی مانند سردار عزیز شهید 
راه  حاج میرزا محمد سلگی و دلاور مردان سرافرازی است که در 

انقلاب از جان خود گذشتند.
اسماعیلی در بخش دیگری از سخنانش گفت: این انقلاب با درایت 
امام راحل به ثمر نشست و امروز تحت مدیریت داهیانه رهبر فرزانه 

انقلاب به مسر پرافتخار خود ادامه می دهد.
وی عنوان کرد: انقلاب اسلامی یک انقلاب فرهنگی است و بزرگان 

انقلاب از شخصیت های بزرگ فرهنگی هستند.
سنین  در  راحل  امام  گفت: حضرت  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
تألیفات  هم  رهبری  معظم  مقام  و  داشتند  زیادی  تألیفات  جوانی 
فراوانی دارند و در نمایشگاه کتاب امسال تألیفات ایشان از پرفروش 

ترین ها بود.
وی ادامه داد: انقلاب اسلامی بر پایه این شهادت ها و رشادت ها بنا 
شده است و این شجره طیبه با هیچ خباثتی لطمه نخواهد دید چون 

این انقلاب مرهون زحمات بزرگان و شهدا است.
با حضور علیرضا  نهاوند  شرکت در نشست شورای فرهنگ عمومی 
با  دیدار  همچنین  و  جمعه  امام  و  همدان  استاندار  فرزاد  قاسمی 
جمعی از اصحاب فرهنگ و هنر این منطقه از دیگر برنامه های پیش 

بینی شده اسماعیلی در سفر  به این شهرستان است.

تلاش برای کشف فرمول خنده در 
یک برنامه

تهیه کننده و کارگردان »ویتامین خ« از پخش فصل جدید این برنامه 
و  و درباره  حذف مجریان  داد  تولید مداوم خبر  از هفت سال  پس 
اضافه شدن آیتم هایی با موضوع بانوان، حضور یک عروسک جدید و 

همچنین شوخی های سیاسی سخن گفت.
رامین کرم یزدی ـ تهیه کننده و کارگردان »ویتامین خ« در شبکه 
آغاز پخش ۱۰۰ قسمتی سری  از  ایسنا  با  ـ در گفت وگویی  نسیم 

جدید این برنامه  خبر داد.
وی با اشاره به اینکه این برنامه شامل آیتم های مردمی بوده، درباره 
تغییرات فصل جدید توضیح داد: در فصل نهم تغییرات اساسی اتفاق 
افتاد، در فصل های قبل برنامه ما مجری محور بود و این مجری محور 
بودن در طول این سال ها جاهایی جواب داد و جاهایی جواب نداد. 
در این فصل برداشتن مجری برای ما ریسک بود که انجام دادیم و 

بخش نمایشی را پررنگ کردیم.
سه  تا  کرده ایم  طراحی  آزمایشگاهی  شد:  یادآور  برنامه ساز  این 
دانشمند در این آزمایشگاه با اتفاقات طنز، فرمول خندیدن را کشف 
کنند. سعی کردیم در هر فصل تغییراتی داشته باشیم و بستر اصلی 

برنامه نمایش خواهد بود.
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دهیاری مرتضی گرد در نظر دارد فرآخوان عمومی با موضوع نقشه کشی و آماربرداری و به هنگام سازی و بروزرسانی کدپستی با تهیه و نصب 
فیزیکی پلاک به منازل و اماکن روستای مرتضی گرد با تایید اداره پست به شماره مناقصه  2002093042000002 را از طریق سامانه 

تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.
کلیه مراحل برگزاری فرآخوان از دریافت و تحویل اسناد فرآخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 

)ستاد( به آدرس  www.setadiran.ir  انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فرآخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( 

برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

تاریخ انتشار فرآخوان: 1402/03/07
مهلت دریافت اسناد فرآخوان: از زمان چاپ آگهی الی 1402/03/17 تا ساعت 12:30

مهلت ارسال پیشنهادات : از مورخ 1402/03/18 الی 1402/03/27  میباشد تا ساعت 16:00
زمان بازگشایی پاکت ها: 1402/03/28

شماره  به  گرد  مرتضی  دهیاری  حساب  به  واریز  یا  تهران  استان  بانکی  ضمانتنامه   : کار  ارجاع  فرآیند  در  شرکت  تضمین  مبلغ  و  نوع  
1000123966193 نزد پست بانک به مبلغ 1/250/000/000 ریال – با موضوع ضمانتنامه شرکت در مناقصه با مدت حداقل سه ماه.

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه : شماره 09147058268 – آدرس تهران - بخش آفتاب – روستای مرتضی گرد – دهیاری مرتضی گرد و 
جهت مشاهده سایر شرایط از طریق سامانه تدارکات مناقصات برای دهیاری مرتضی گرد بارگذاری شده است.

مناقصه عمومی یک/دو مرحله ای

آگهی فرآخوان عمومی

دهیاری مرتضی گرد
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وزیر میراث فرهنگی و گردشگری در بازدید از 
بیضا  دو روستای هدف گردشگری شهرستان 
در استان فارس بر لزوم شناسایی استعدادهای 
کرد  تاکید  روستایی  مناطق  در  گردشگری 
گردشگری  و  میراثی  های  ظرفیت  گفت:  و 

روستاها باید بیشتر مورد توجه باشد.

ایرنا،  گزارش  به 
عزت الله  سید 
در  ضرغامی 
روستای  به  سفر 
و  ملیان  باستانی 
حسین آباد سراب 
شهرستان  در 
برخی  به  بیضا 
و  مسائل  از 
مردم  مشکلات 
با  ارتباط  در 
ت  عا ضو مو
ی  شگر د گر
نظر  از  ملیان  گفت:  و  کرد  رسیدگی 
دارای  گردشگری  بافت  و  میراث فرهنگی 

موقعیت های خوبی است.
وزیر میراث فرهنگی ادامه داد: محدودیت های 
بافت تاریخی، اجازه برخی ساخت  موجود در 

و سازها را نمی دهد و من از نزدیک درد دل 
مردم روستای ملیان را شنیدم و دستور دادم 
غیر  سازهای  و  ساخت  مورد  در  شکایتی  اگر 
قانونی دراین روستا از سوی سازمان بوده این 
پس  ما  کار  اولین  و  بگیرند  پس  را  شکایات 
گرفتن شکایاتی بود که در سال های قبل در 

خصوص مسائل این مردم صورت گرفته بود.
مانند  خدماتی  حداقل  برای  داد:  ادامه  وی 
لوله کشی و آسفالت در بیضا هم اقدامات لازم 

را پیگیری می کنیم که انجام شود.
حسین  روستای  از  سفر  این  در  ضرغامی 
روستای  گفت:  و  کرد  بازدید  هم  سراب  آباد 
نظر  از  بیضا  در  سراب  گردشگری حسین آباد 
و  مردم  استقبال  و  است  بی نظیر  طبیعت 
امکانات موجود در این روستای گردشگری هم 
موقعیت خوبی دارد اما راه دسترسی و وجود 
باید سرمایه گذاری  زیرساخت ها به این روستا 

های بیشتری انجام شود.

ظرفیت میراثی و گردشگری روستاها باید بیشتر 
مورد توجه باشد
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         صاحب امتیاز و مدیرمسئول : عزیز الله نظری  

نشانی تحریریه : رباط کریم- داودیه- نبش بوستان 5- ساختمان میلاد- طبقه 2- واحد 3 تلفن: 56438444نشریه  اجتماعی-فرهنگی - اقتصادی

نشانی دفتر  : شهریار- خیابان ولیعصر-برج سعدی- طبقه 4- واحد 5 تلفن: 65276367

زیر نظر شورای سردبیری

سازمان آگهی ها:   09193302751-  56763626

نشانی امور استان ها : بهارستان- نسیم شهر- نبش چمران- پلاک 568 طبقه 3- واحد 5   تلفن: 56783532

توزیع : 56771992 چاپخانه گل آذین ارتباط با مدیر مسئول و سر دبیر: 09213966214-09126966214

از  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر   
صنعت  نمایشگاه  نخستین  برگزاری 
رویداد  این  و  داد  خبر  کشور  پست 
از  استفاده  جهت  در  مهم  گامی  را 
توسعه  در  خصوصی  بخش  ظرفیت 
خدمات پستی و هوشمندسازی پست 

خواند.
زارع پور«  »عیسی  ایرنا،  گزارش  به 
اجتماعی  شبکه  در  پستی  انتشار  با 
ان شالله  دوشنبه،  افزود:  خود  ایرانی 
کشور  پست  صنعت  نمایشگاه  اولین 
برگزار  صنعت  این  فعالان  حضور  با 

خواهد شد.
وی ادامه داد: این نمایشگاه گامی مهم 
بخش  ظرفیت  از  استفاده  جهت  در 
پستی  خدمات  توسعه  در  خصوصی 

وهوشمندسازی پست خواهد بود.
همایش  نخستین  ایرنا،  گزارش  به 
تجارت  پست،  صنعت  نمایشگاه  و 
و  هوشمند  لجستیک  الکترونیک، 

یازدهم  لغایت  هشتم  وابسته  صنایع 
تهران  مصلای  در   ۱۴۰۲ ماه  خرداد 

برگزار می شود.
این نمایشگاه بستری جذاب و منحصر 
فناوری ها،  جدیدترین  عرضه  برای 
هوشمندانه ترین  و  دستاوردها  برترین 

خدمات است.
با  پست  صنعت  زیست بوم  با  آشنایی 
داخلی  شرکت های  تعامل  یکدیگر، 
عرضه  خارجی،  شرکت های  با 
پست  ظرفیت های  و  توانمندی ها 
دانش  از  استفاده  و  تجربه  انتقال  و 
نمایشگاه  این  اهداف  از جمله  مدیران 

است.
از موضوعات این نمایشگاه می توان به 
پستی،  خدمات  و  الکترونیک  تجارت 
پستی،  سامانه های  و  اتوماسیون 
و  هوشمند  لجستیکی  سیستم های 
فناوری های مرتب سازی و جا به جایی 

بسته ها اشاره کرد.

زارع پور: نمایشگاه صنعت پست گامی 
مهم در توسعه خدمات پستی است

مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران گفت: 
واردات  دنبال  به  فعلی  شرایط  در 
مستقیم گاز از ترکمنستان هستیم و 

اکنون سوآپ در حال انجام است.
ایسنا،  با  گفت وگو  در  چگنی  مجید 
از  گاز  مستقیم  واردات  خصوص  در 
ترکمنستان، اظهار کرد: این مساله در 
برنامه ما وجود دارد و در حال مذاکره 

هستیم.
گاز  سوآپ  اکنون  اینکه  بیان  با  وی 
 ۱۰ روزانه  سوآپ  گفت:  دارد،  ادامه 
ترکمنستان  گاز  مترمکعب  میلیون 
هم در حال اجراست و واردات گاز از 

ترکمنستان هم در دستور کار است.
بیان  با  گاز  امور  در  نفت  وزیر  معاون 
سال  در  ایران  گاز  ملی  شرکت  اینکه 
از  طبیعی  گاز  واردات  با   ۲۰۲۲
ترکمنستان با قرارداد سوآپ با شرکت 
تجارت  ارتقا  آذربایجان، ضمن  سوکار 
برقراری  به  موفق  کشور،  این  با  گاز 
به  ترکمنستان  از  گاز  جریان  مجدد 
داخل کشور شد، گفت: این مقدار گاز 
طبیعی از مبداء ترکمنستان به مقصد 
نخجوان(  )و  آذربایجان  جمهوری 

سوآپ می شود.
نشستی  در  نیز  پیش  چندی  چگنی 
به  اشاره  با  ایسنا  به  پاسخ  در  خبری 
توافق برای تمدید قرارداد صادرات گاز 
لازم  تمهیدهای  کرد:  اظهار  عراق،  با 
ایران  به  عراق  گازبهای  پرداخت  برای 
نیز در حال بررسی است و زمانی که 
این موضوع قطعی شد، قرارداد با این 
کشور تمدید می شود. مطالبات گازی 
ایران از عراق هشت میلیارد یورو است.

پاکستان،  کشورهای  افزود:  وی 
واردات  خواستار  عمان  و  افغانستان 
گاز از ایران هستند و مذاکرات با این 
کشورها در دستور کار و درحال بررسی 
است که البته زیرساخت های لازم برای 
امضای قرارداد با برخی کشورها هنوز 

مهیا نیست.
با  ایران  گاز  ملی  شرکت  مدیرعامل 
به  گاز  صادرات  برنامه های  به  اشاره 
درخواست  از  همسایه،  کشورهای 
ترکیه برای افزایش مقدار واردات گاز 
داد و گفت: کارشناسان  ایران خبر  از 
این  تمدید  بررسی  در حال  دو کشور 

قرارداد هستند و مذاکرات ادامه داد.

مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران: در 
حال مذاکره برای واردات مستقیم گاز از 

ترکمنستان هستیم
خبر

اظهارنظر  به  اشاره  با  دولت  سخنگوی 
مصوبه  درباره  مجلس  تطبیق  هیئت 
درباره  دولت  مصوبه  گفت:  دولت  ارزی 
خوراک  محاسبه  جهت  ارز  تسعیر  نرخ 
و محصولات شرکت های پالایش نفت و 
پتروشیمی در چارچوب قانون تنظیم شده 
و مغایرتی با قوانین مصوب مجلس ندارد.

به گزارش ایسنا، علی بهادری جهرمی با 
بیان اینکه اجرای قانون و رفتار قانونمند 
از افتخارات این دولت است، اظهار کرد: 
نرخ سامانه معاملات الکترونیکی )ای تی 
اس( نتیجه مطالعات ارزی انجام شده در 
سامانه نیما است و این عبارت مغایرتی از 
جهت محاسبات با بند )ص( تبصره )۱( 

قانون بودجه سال ۱۴۰۱ ندارد.
وی تصریح کرد: علاوه بر این، اظهارنظر 
قانون  استناد  به  مجلس،  تطبیق  هیئت 
عملًا  سال،  اتمام  از  بعد   ۱۴۰۱ بودجه 
اجرا  مزبور  مصوبه  چراکه  است  بلاوجه 
شده است و نمی توان معاملاتی را که بر 
ابطال  انجام شده،  قانونی  مصوبه  مبنای 

کرد.
قانون  در  داد:  ادامه  دولت  هیئت  دبیر 
بودجه امسال نیز بر خلاف بودجه سال 
گذشته تأکیدی بر نرخ سامانه معاملات 
الکترونیکی نشده است و مصوبه مجلس 
عالی  هیئت  ایراد  لحظ  به  مورد  این  در 
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  نظارت 
هم  جهت  این  از  لذا  است.  شده  حذف 
قانونی  مستند  تطبیق  هیئت  اظهارنظر 

ندارد.
سخنگوی دولت با بیان این که مهار تورم 
و  است  دولت  اصلی  برنامه  و  مأموریت 
انجام این مأموریت بدون کنترل و مهار 
گفت:  بود،  نخواهد  پذیر  امکان  ارز  نرخ 
طبیعتاً عبارت »شناور مدیریت شده« که 
در قانون احکام برنامه دائمی برنامه های 
و  معنایی  بار  است،  شده  ذکر  توسعه 
حقوقی دارد و به معنای رهاشدگی بازار ارز 

نیست؛ مصوبه دولت هم در همین راستا و 
برای مدیریت بازار ارز بوده است.

بهادری با بیان این موضوع که نرخ تسعیر 
یک نرخ حسابداری است و در سال های 
گذشته هم از سوی بانک مرکزی تعیین 
می شده است، گفت: دولت و بانک مرکزی 
بارها اعلام کرده اند که قیمت های جعلی 
و ساختگی کانال های تلگرامی و بازار غیر 
رسمی را به رسمیت نمی شناسد؛ دلالان 
نباید برای بازار ارز نرخ سازی کنند و این 

نرخ مبنای محاسبه رسمی قرار گیرد.
وی گفت: برنامه دولت به ویژه درسال مهار 
تورم و مقابله با جنگ اقتصادی دشمن، 
های  توطئه  نمودن  خنثی  و  پیشگیری 
پیش  و  بازار  به  ثبات بخشی  با  دشمنان 
بینی پذیر نمودن آن برای فعالان اقتصادی 
از  انتظار  مهم  مأموریت  این  در  است. 
سایر دستگاه ها و رسانه ها این است که با 
دولت در جهت مدیریت صحیح بازار ارز 

همکاری نمایند.
در  اینکه  به  اشاره  با  دولت  سخنگوی 
مختلف  جوانب  باید  ارزی  تصمیمات 
موضوع سنجیده شود، گفت: مصوبه دولت 
زمینه  است،  بوده  قانون  بر  مبتنی  که 
اقتصاد  به چرخه  صادراتی  ارزهای  ورود 
منطقی  نرخ  تعیین  به  توجه  عین  در 
انگیزه  ایجاد  و  اقتصادی  فعالان  برای 
می کند.  فراهم  را  تولیدکنندگان  برای 
رهاشدگی بازار ارز علاوه براین که برخلاف 
ارزهای  می شود  موجب  است،  قانون 
صادراتی به چرخه اقتصاد بازنگردد و به 

تورم دامن بزند.
بهادری جهرمی تصریح کرد: مصوبه دولت 
محاسبه  جهت  ارز  تسعیر  نرخ  درباره 
خوراک و محصولات شرکت های پالایش 
قانون  چارچوب  در  پتروشیمی  و  نفت 
تنظیم شده و مغایرتی با قوانین مصوب 

مجلس ندارد.

بهادری جهرمی: مصوبه دولت در خصوص نرخ 
تسعیر ارز قانونی است

خبر خبر

وزیر اقتصاد خبر داد؛

۶ میلیارد و ۵۱ میلیون دلار سرمایه گذاری 
خارجی در دولت سیزدهم

نوشتار

طرح   ۳۵۶ گفت:  اقتصاد  وزیر 
سرمایه گذاری خارجی به ارزش 
دلار،  میلیون   ۵۱ و  میلیارد   ۶
خارجی  سرمایه گذاری  مجموع 
تا  دولت  فعالیت  ابتدای  از 

فروردین ۱۴۰۲ بوده است.
وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
سیداحسان  دارایی،  و  اقتصاد 
خاندوزی در گردهمایی روسای 
نمایندگی های جمهوری اسلامی 
با  که  کشور  از  خارج  در  ایران 
حضور معاون اول رئیس جمهور، 
کل  رئیس  و  امورخارجه  وزیر 
اظهار  برگزار شد،  مرکزی  بانک 
معظم  رهبر  که  همانطور  کرد: 
که  دادند  توجه  را  همه  انقلاب 
نظم  به  نسبت  تغییر  کار  در 
نگاه  این  لازمه  هستیم،  پیشین 
و بصیرت نسبت به شرایط بین 
الملل این است که در دو زمینه، 
راهبرد و ترتیبات اجرایی خود را 

مهیا کنیم.
نظر  به  افزود:  اقتصاد  وزیر 
در  جدید  جانمایی  در  می رسد 

راهبرد  همچنان  جدید  نظم 
کار  تقسیم  بر  مبتنی  که  دقیق 
روی  باشد  بین المللی  و  نهادی 

میز سیاستگزار نداریم.
اجرایی  ترتیبات  در  گفت:  وی 
پیشبرد  بستر  و  مرکب  نیز 
راهبرد، مرکبی نیست که ما را با 
سرعتی که در عصر جدید وجود 

دارد ما را به اهداف برساند.
خاندوزی با بیان اینکه در بخش 
تلاش  اقتصاد  وزارت  در  راهبرد 
تخصصی  حوزه  راهبرد  کردیم، 
خود را در یک جا مدون کنیم، 
تصریح کرد: برنامه جامع مقابله 
اختیار  در  و  تدوین  تحریم ها  با 
و  دادیم  قرار  جمهور  رئیس 
موافقت شده تا پس از اینکه نظر 
این  با  تا سه دستگاه مرتبط  دو 
سران  جلسه  در  شود  اخذ  سند 
تایید  مورد  و  مطرح  قوه  سه 

نهایی قرار گیرد.
بروکراسی  کرد:  تصریح  وی 
اداری و ترتیبات اجرایی به قدر 
و  نیستند  پذیر  انعطاف  کافی 

تحرک لازم را برای 
محقق کردن اهداف 

ندارند.
بیان  با  خاندوزی 
حوزه  در  اینکه 
تمرکز  تخصصی، 
سرمایه  بر  ما 
خارجی  گذاری 
نسبت  که  است 
مشابه  دوره  به 
دستاوردها  گذشته 
خروجی های  و 
داشته  دفاعی  قابل 
کرد:  اظهار  باشیم، 
حجم سرمایه گذاری های جذب 
پروژه  مشخص  طور  به  شده 
روسیه  و  ایران  سوریه،  و  ایران 
بخش  سایر  و  انرژی  بخش  در 
ها در زمینه محقق شدن تحرک 
همچنین  است؛  داشته  بیشتری 
مالی  تامین  جدید  مکانیسم 
های  پروژه  معرفی  و  چین  با 

اولویت دار شروع شده است.
وی گفت: در موضوع مدل جدید 
دانش  که  گذاری هایی  سرمایه 
ایران  اسلامی  جمهوری  فنی 
ثبت  سرمایه  عنوان  به  بتواند 
بحث های  کند  ارزش گذاری  و 

خوبی صورت گرفته است.
رغم  علی  کرد:  بیان  خاندوزی 
گذاری  سرمایه  حوزه  در  اینکه 
و  خارجی سختگیرانه عمل شد 
ابطال کردیم، ۳۵۶  ۴۵ طرح را 
طرح سرمایه گذاری خارجی به 
میلیون   ۵۱ و  میلیارد   ۶ ارزش 
گذاری  سرمایه  مجموع  دلار 
خارجی از ابتدای فعالیت دولت 

تا فروردین ۱۴۰۲ داشتیم.
وزیر اقتصاد با اشاره به پیگیری 
پروژه ها  پیچیدگی های سخت  و 
همانطور  افزود:  داخل کشور  در 
بر  تمرکز  اقتصاد  وزارت  در  که 
کار  و  کسب  محیط  تسهیل 
و  مقررات  تسهیل  و  داشتیم 
را  کشور  داخل  برای  مجوزها 
خارجی  حوزه  در  دادیم؛  انجام 
هم تلاش داریم فرایند آسانتری 
را پیگیری کنیم اما متاسفانه در 
این زمینه با دستگاه های داخلی 

اصطکاک وجود دارد.
سرمایه  تهاتر  کرد:  اظهار  وی 
را  خارجی  گذاران  سرمایه 
زمان  مدت  دادیم،  پیشنهاد 
به ۵ سال  از سه سال  را  اقامت 
افزایش  گذاران  سرمایه  برای 
دادیم، امکان سرمایه گذاری در 
اتباع خارجی را که  برای  بورس 
تاکنون فراهم نبود در این دوره 
سرمایه  همچنین  کردیم.  ایجاد 
گذاری در شرکت های ایرانی هم 

اضافه شده است.
مذاکرات  کرد:  بیان  خاندوزی 
گرفته  صورت  مرکزی  بانک  با 
گذاران  سرمایه  برای  ارز  نرخ  تا 

جذابیت لازم را داشته باشد.
سفرا  به  خطاب  اقتصاد  وزیر 
کشورهای  برای  باید  گفت: 
سازوکار  و  هدف  مقادیر  هدف، 
تعیین کنیم، مورد به مورد فارغ 
اهمیت  حائز  ها  تفاهمنامه  از 
است تا بتوانیم مسیر را باز کنیم 
داخلی  بروکراسی  فرایند  از  و 
عبور  را  گذاران خارجی  سرمایه 

دهیم.

شناسایی ۳۰۰۰ پرونده زمین خواری از طریق 
زیرسامانه پایش اراضی کشور

نوشتار

فناوری  سازمان  اعلام  طبق 
یکپارچه سازی  اطلاعات، 
گزارش های زمین خواری و اقدامات 
واحد  پنجره  در  آن ها  با  مرتبط 
ضروری  نیاز  یک  زمین  مدیریت 

است.
سومین  در  ایسنا،  گزارش  به 
حفاظت  و  پایش  کارگروه  جلسه 
تصاویر  از  استفاده  با  اراضی کشور 
تشریح  ضمن  هوایی  و  ماهواره ای 
گرفته  انجام  فعالیت های  و  اقدامات 
زیست بوم  استقرار  درخصوص 
در کشور  اراضی  پایش  و  مدیریت 
ارتقای  خط مشی های  به  نسبت 
تصاویر  تامین  دقت  و  کیفیت 
ماهواره ای مورد استفاده در سامانه 
مورد  زمین  مدیریت  واحد  پنجره 

تحلیل و ارزیابی قرار گرفت.
میزبانی  به  که  نشست  این  در 
سازمان فناوری اطلاعات ایران و با 
از سازمان هایی  نمایندگانی  حضور 
امور  ایران،  فضایی  سازمان  چون 
و  طبیعی  منابع  کشور،  اراضی 
کشور،  برداری  نقشه  آبخیزداری، 
نیز  و  ایران  فضایی  پژوهشگاه 
مبارزه  هماهنگی  ستاد  دبیرخانه 
شد،  برگزار  اقتصادی  مفاسد  با 
دفتر  کل  مدیر   - مباشری  مازیار 
تدوین ضوابط فنی و مقررات دولت 
که  این  به  اشاره  با  الکترونیکی، 
زمین خواری  پرونده   ۳۰۰۰ حدود 
اراضی  پایش  زیرسامانه  طریق  از 
گردیده  ارجاع  و  شناسایی  کشور 
دقت  و  کیفیت  افزایش  بر  است، 
در  شده  احصاء  ماهواره ای  تصاویر 
این سامانه تأکید کرد و بیان کرد: 
طبق تفاهمی که با سازمان فضایی 
مقرر  است،  شده  منعقد  ایران 
چه  هر  پایش  هدف  با  است  شده 
بخشی  تأمین  اراضی کشور  بیشتر 
زمین  سامانه  هوایی  عکس های  از 

توسط ماهواره خیام صورت  گیرد.
که  جایی  آن  از  او  گفته  به 
تصاویر،  کیفیت  نظیر  پارامترهایی 
بالا در  و دقت  زمان بندی مناسب 
پردازشگر  هسته  بهره  وری  ارتقای 
زمین  سامانه  ماهواره ای  تصاویر 
بویژه فناوری  نوین هوش مصنوعی 
برخوردار  برجسته  ای  اهمیت  از 
تصاویر  تأمین  و  اخذ  است، 
بخش خصوصی  توسط  ماهواره ای 
امکان  که  دستگاه هایی  سایر  و 
احصای تصاویر ماهواره ای از اراضی 
کشور را دارند نیز مدنظر قرار دارد 
موضوع  این  پیش نیاز  البته  که 
اولویت بندی اراضی کشور از منظر 
آسیب پذیری  و  حساسیت  میزان 
در مقابل پدیده زمین خواری است.

اقداماتی  به  نشست  این  در  وی 
نظیر ایجاد زیرسامانه پایش اراضی 
 ۱۵ در  آن  برداری  بهره  و  کشور 
پهنه  پنج  پوشش  با  کشور  استان 
شرکت  دو  انتخاب  آسیب پذیر، 
هسته  ایجاد  جهت  دانش بنیان 
و  ماهواره ای  تصاویر  پردازشگر 
تسهیلات  سازی  فراهم  پیگیری 
با  تفاهم نامه  انعقاد  آنها،  برای 
جهت  ایران  فضایی  سازمان 
خیام  ماهواره  تصاویر  از  استفاده 

داشبورد  ایجاد  واحد،  پنجره  در 
سازی  آماده  و  احصاء  مدیریتی، 
تعامل  در  گری  تولی  نقشه های 
متولی  اجرایی  دستگاه های  با 
اتصال  پیگیری  همچنین  و  آنها 
سامانه  به  اجرایی  دستگاه  های 
مکانی  اطلاعات  زیرساخت  ملی 
برداری  نقشه  سازمان    )NSDI(
پنجره  تحولات  عنوان  به  کشور 
چندماه  طی  زمین  مدیریت  واحد 

گذشته یاد کرد.
مباشری در خصوص فعالیت برخی 
ایجاد  درخصوص  دستگاه  ها  از 
سامانه  های موازی، خواستار اتصال 
آنها به پنجره واحد مدیریت زمین 
اتخاذ رویکرد تشریک مساعی و  و 
منابع  تجمیع  هدف  با  هم  افزایی 
اثربخشی  و  کارایی  بهبود  جهت 
چالش  های  حل  در  کشور  در 
افزود:  و  شد  اراضی  از  حفاظت 
به  اجرایی  دستگاه  پنج  تاکنون 
متصل  اراضی کشور  پایش  سامانه 
شده و از خروجی های این سامانه 
برای  اما  می کنند.  بهره برداری 
ایجاد  و  مطلوب  نتیجه  به  نیل 
مرتبط  اطلاعات  یکپارچه سازی 
خواستار  زمین خواری،  تخلفات  با 
سامانه های  سایر  خروجی  اتصال 

دستگاه های متولی حوزه اراضی در 
کشور هستیم که تاکنون به سامانه 
از  یکی  که  نشده اند  متصل  زمین 
مصادیق آن لزوم ارائه گزارش های 
ثبت  حفاظت  یگان های  و  مردمی 
 ۱۳۹ و   ۱۳۱ سامانه های  در  شده 
سازمان  حفاظت  یگان  به  )متعلق 
و  کشور  اراضی  امور  حفاظت 
به  کشور(  طبیعی  منابع  سازمان 
کشور  اراضی  پایش  زیرسامانه 

است.
فناوری  سازمان  اعلام  طبق 
به  توجه  با  وی  اطلاعات، 
تغییر  ارزش  متفاوت  درجه بندی 
مختلف  نقاط  در  اراضی  کاربری 
اراضی  اولویت بندی  گفت:  کشور 
بحرانی،  دسته های  به  کشور 
مستعد  و  حساس  بالا،  حساسیت 
رابطه  در  متفاوتی  شاخص های  با 
با اراضی کشاورزی، برای اولین بار 
اما  است.  گرفته  صورت  کشور  در 
پنجره واحد مدیریت زمین با توجه 
نیازمند  سامانه،  نیازمندی های  به 
تدوین نقشه ای جامع و یکپارچه در 
تقسیم بندی اراضی کشور است که 
در صورت دستیابی به آن، موفق به 
از  موفق تری  خروجی های  دریافت 

این سامانه خواهیم بود.
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